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17 Ağustos 1999 Kocae-
li’nin Gölcük ilçesinde yaşa-
nan ve İstanbul başta olmak 
üzere Marmara Bölgesi’ndeki 
önemli merkezleri doğrudan 
vuran deprem sonrasın-
da uzmanlar “30 yıl büyük 
deprem yok” demişti. Bugün 
23. yılın içerisinde ve Doğu, 
Güneydoğu Bölgemizde 11 ili 

ÖNLEM ALMIYOR; DAVETIYE ÇIKARIYORUZ

Özgür Çelik, CHP İstanbul İl Başkanlığı 
için adaylığını açıkladı. CHP Bahçelievler ilçe 

Başkanı olan ve 25 ilçe başkanının desteği 
ve önerisiyle CHP İstanbul İl Başkanlığı’na 

aday olmaya karar verdiğini belirten Özgür 
Çelik, 2024’teki yerel seçimleri işaret ederek 
2019’daki başarıyı perçinleyeceklerini ve bir 

dahaki genel seçimde de Türkiye’nin iktidarı-
nı alacaklarını söyledi.n 11’DE 

Ikinci Yüzyıl’da 
Çelik iradeyle

Özgürlüğe! Ümraniyeli öğrenciler
yeni okullarına kavuştular

Ümraniye Belediyesi tara-
fından yaptırılan 28 derslikli 
ve 820 öğrenci kapasiteli Nec-
mettin Öztürk İlkokulu’nun 
açılışını Milli Eğitim Bakanı 

Yusuf Tekin ile Ümraniye Be-
lediye Başkanı İsmet Yıldırım 
yaptı. Yeni okullarına kavuşan 
öğrenciler büyük bir mutluluk 
yaşadı.n 5’TE

Küçükçekmece’de Trabzon 
Rüzgarı esmeye başladı

Küçükçekmece Trabzonlular 
Derneği ve Küçükçekmece Belediyesi 
katkılarıyla düzenlenen Küçükçekme-
ce Trabzon Rüzgarı etkinlikleri Fevzi 
Çakmak Meydanı’nda başladı. n 2’DE

AFAD'dan zemin yapısına ilişkin yeni bir deprem raporu yayınlandı. 
İstanbul'un 15 ilçesinde zemin kaynaklı yüksek risklere dikkat çekildi.

AFAD’dan korkutan rapor; 
15 ilçe diken üstünde

n Afetlerin sıkça 
görüldüğü ülkemiz-
de en önemli kent-
lerin başında gelen 
İstanbul'u büyük 
oranda etkilemesi 
beklenen deprem 
yaklaşıyor. Uzmanlar 
sık sık uyarılarını 
yapsa da araştırma 
enstitüleri ve AFAD 
gibi kurumlar da 
raporlarını kamuo-
yuyla paylaşıyorlar.

AYGÖRMEZ; AVCILAR, 
KÜÇÜKÇEKMECE VE 

BAKIRKÖY’E DIKKAT ÇEKTI
n 6 Şubat'ta yaşanan dep-

remde de zemin sıvılaşmasının 
görüldüğünü belirten Yıldız 
Teknik Üniversitesi İnşaat Fa-
kültesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Yurdakul Aygörmez, yapıların 
zemin dikkate alınarak yapıl-
ması gerektiğine işaret etti.SAYFA 3’TE

Birleşmiş Milletler’de üçüncü defa 
dünyaya seslenen Avcılar Belediye Başkanı 
Turan Hançerli, yurda dönüşünde coşkuyla 
karşılandı.n 7’DE

Maltepeli çocuklar 
‘tarımla’ büyüyecek

Maltepe Belediyesi, çocuk dostu kent 
uygulamalarını yaygınlaştıran çalış-
malarına devam ediyor. Maltepe Bele-
diyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğü’nce 
“Maltepe Çocuk Tarım Parkı” yapımına 
başlandı. n 6’DA

Şişli’den 
‘unutulmayacak’ 
açılış

Şişli Belediyesi, Alzheimer hastaları 
ve yakınlarına destek amacıyla Tür-
kiye'de yerel yönetimler arasında tek 
ruhsatlı Alzheimer Gündüz Bakım Evi’ni 
Şişlililerin hizmetine sundu. Alzheimer 
Gündüz Bakım Evi haftada 5 gün ücretsiz 
hizmet verecek. n 2’DE

Beşiktaş’ın çınarları 
UNUTULMADI
SAYFA 4’TE

Esenyurt’ta evde sağlık 
hizmetine aralıksız devam

Esenyurt 
Belediyesi, sağlık 
durumu hasta-
nelere gitmeye 
elverişli olmayan 
hastalar için sür-
dürdüğü ücretsiz 
'Evde Sağlık' hiz-
metlerine devam 
ediyor. n 4’TE

Mart 2024’te gerçekleşmesi planlanan yerel 
seçimlere ilişkin çalışmalar sürüyor.  Yapılacak yerel 
seçimlerle birlikte yeni il belediye başkanları, ilçe 
belediye başkanları, köy ve mahalle muhtarları seçile-
cek. 2019’dan bu yana Adalet ve Kalkınma Partisi’n-
den (Ak Parti) Çatalca Belediye Başkanı olan Mesut 
Üner’in hizmetlerinden, halkın talep ve şikâyetleri 
ekseninde sokağın nabzını tuttuk. n 5’TE

Çatalcalılar Üner’i yere 
göğe sığdıramadı

Ataşehirlilere 
‘Türkü’ ziyafeti

Ataşehir Belediyesi’nin düzenledi-
ği 8. Kardeş Kültürlerin Festivali’nin 
altıncı günkü konukları, Türk Halk 
Müziği’nin usta isimleri Arif Sağ, 
Belkıs Akkale, Erdal Erzincan ve Tolga 
Sağ oldu.  n 8’DE

Istanbul’a spor
Başakşehir’den

yayılacak
SAYFA 11’DE

Örnek ahlakıyla Sefaköy’ün 

‘Ahi Babası’ oldu
Sefaköy 

Birleşik Esnaf 
ve Sanatkarlar 
Odası, Ahilik 
Haftası kapsa-
mında bir dizi 
esnaf ziyareti 
yaptı. n 8’DE

Burun estetiği hakkında
doğru sanılan

Plastik ve 
Rekonstrüktif 
Cerrahisi Uzmanı 
Dr. Mithat Ulay, 
Rinoplasti ame-
liyatının burnun 
dış görüntüsüne 
olan etkisinin 
yanı sıra nefes 
alma sorununa 
da çözüm sağ-
ladığına dikkat 
çekti.n 10’DA

7 yanlış!

BM’nin daimi konuşmacısı 
Hançerli’ye 

coşkulu karşılama

Beylikdüzü büyük
bir hızla dönüşüyor

Daha dirençli bir 
Beylikdüzü inşa etmek 
için çalışmalarını sürdü-
ren Beylikdüzü Belediye-
si, ilçedeki tüm kentsel 
dönüşüm süreçlerini 
destekliyor. n 7’DE

Her yıl sanatseverleri buluşturan Ulusla-
rarası 10. Sarıyer Edebiyat Günleri başladı.
Sadece Sarıyerlilerin değil, tüm İstanbullu-
ların yakından takip ettiği Sarıyer Edebiyat 
Günleri’nin 10’uncusu başladı. Bu yıl ilk kez 
uluslararası olarak düzenlenen etkinlikte, 
edebiyatseverler Kireçburnu Haydar Aliyev 
Parkı’na akın etti.  n 2’DE

Sarıyer Edebiyat
Günleri başladı
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Küçükçekmece Trabzonlular Derne-
ği ve Küçükçekmece Belediyesi katkı-
larıyla düzenlenen Küçükçekmece Trab-
zon Rüzgarı etkinlikleri Fevzi Çakmak 
Meydanı’nda başladı. 

Etkinliğe Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, Küçükçekmece 
Kaymakamı Mustafa Anteplioğlu, 
Küçükçekmece Trabzonlular Derneği 
Başkanı Hafız Şirazi Kaba, Küçükçek-
mece siyasi parti ilçe başkanları ve 
yönetim kurulu üyeleri ile çok sayıda 
başta Trabzonlu olmak üzere İstanbullu 
vatandaş katılım sağladı.

4 gün sürecek etkinliklerin açılı-
şında konuşan Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi ve Küçükçekmece 
Kaymakamı Mustafa Anteplioğlu tüm 
katılımcıları selamladılar.

Küçükçekmece Trabzonlular Der-
neği Başkanı Hafız Şirazi Kaba, Çebi ve 
Anteplioğlu’na özel hediyeler takdim 
etti.

15 gün önce ilçedeki görevine baş-
layan Küçükçekmece Kaymakamı Mus-
tafa Anteplioğlu, etkinliğe olan yoğun 
ilgiden memnuniyetini dile getirdi.
KAYMAKAM ANTEPLİOĞLU’NUN 
İLK ETKİNLİĞİ

Sadece 15 gün önce Küçükçekme-
ce’deki görevine başlayan Küçükçekme-
ce Kaymakamı Mustafa Anteplioğlu, 
‘’Küçükçekmece Kaymakamı olarak 
katıldığım ilk organizasyon Trabzon 
günleri oldu. Buradaki canlılığı, ha-
reketliliği görünce çok mutlu oldum. 
Trabzonlu hemşerilerimizin bir araya 

gelerek kendi kültürlerini yaşatmaları 
ve genç nesillere aktarmaları çok önem-
li. Memleketlerine gidemeyen genç-
lerimiz o ruhu ve bilinci bu festivaller 
sayesinde yaşıyor. Programda emeği 
geçen Belediye Başkanımıza ve Trab-
zon Derneği yöneticilerine teşekkür 
ederim’’ dedi.
ÇEBİ: AMACIMIZ KÜLTÜRÜMÜZÜ 
NESİLDEN NESİLE TAŞIYABİLMEK

Belediye Başkanı Kemal Çebi festi-
valin açılış konuşmasında, ‘’ Amacımız 
Trabzon günlerini geleneksel hale ge-
tirmek ve her yıl bu tarihlerde bir araya 
gelerek kültürümüzü nesilden nesile 
taşıyabilmek. Küçükçekmece’deki 
bütün hemşerilerimizle birlikte kültü-
rümüzü yaşayabilmek, Trabzon’un el 
sanatlarını ve kültürünü yeni nesil-
lere tanıtabilmektir. 4 gün boyunca 
Fevzi Çakmak Meydanı’nda eğlenceler 
olacak, bütün İstanbulluları Trabzon 
günlerine davet ediyorum. Ayrıca 
etkinlikte emeği geçen Trabzon Derneği 
ve tüm çalışma arkadaşlarıma teşekkür 
ediyorum’’ dedi.
İKİNCİ GÜNDE COŞKU DORUĞA ÇIKTI

Başta Karadeniz bölgesi olmak üzere 
halk sanatçılarının sahne almasıyla 
Küçükçekmece Trabzon Rüzgarı coşku-
su ikinci gününde konser şölenleriyle 
doruğa çıktı.
YÖRESEL ÜRÜNLER 
STANDLARINA BÜYÜK İLGİ

El sanatlarından yöresel organik 
gıdaların sergilendiği birçok stand 

Küçükçekmece’de Trabzon 
Rüzgarı esmeye başladı

Küçükçekmece Trabzonlular 
Derneği ve Küçükçekmece 
Belediyesi katkılarıyla düzen-
lenen Küçükçekmece Trabzon 
Rüzgarı etkinlikleri Fevzi Çak-
mak Meydanı’nda başladı. 

Şişli Belediyesi, 21 
Eylül Dünya Alzheimer 
Günü’nde önemli bir açı-
lışa imza attı. Daha önce 
Türkiye Alzheimer Derneği 
iş birliğiyle kuruluşunu 
gerçekleştirdiği Alzheimer 
Gündüz Bakım Evi’nin per-
sonel istihdamını ve tüm 
gereksinimlerini üstlenen 
Şişli Belediyesi, Türkiye'de 
yerel yönetimlerde tek 
ruhsatlı gündüz bakımevi-
ni Şişlililerin kullanımına 
sundu.

Alzheimer Gündüz 
Bakım Evi, 2020 yılında 
8. kez düzenlenen Altın
Karınca Belediyecilik Ödül-
leri'nde 'Sosyal Hizmetler'
kategorisinde ödüle layık 
görülmüştü.

Yine, Alzheimer Gün-
düz Bakım Evi’nin yanında 
yer alan ve Şişli’nin 10. 
çocuk gündüz bakımevi 
olan, Kuştepe Çocuk Gün-
düz Bakım Evi de hizmete 
açıldı. 

Şişli Belediyesi’nin 
ev sahipliğinde 21 Eylül 
Perşembe günü gerçekleş-
tirilen Alzheimer Gündüz 
Bakım Evi ile Kuştepe 
Çocuk Gündüz Bakım 
Evi’nin açılış törenine; 
Şişli Belediye Başkanı 
Muammer Keskin’in 
yanı sıra, Şişli İlçe Sağlık 
Müdürlüğü yetkilileri, 
Türkiye Alzheimer Derneği 
Başkanı Prof. Dr. Başar 
Bilgiç, uzman hekimler, 
alanda çalışan dernekler ve 
Şişlililer katıldı. 
KESKİN: ALZHEİMER 
HASTASI KOMŞULARIMIZIN 
HİZMETİNDE OLACAĞIZ

Alzheimer Gündüz Ba-
kım Evi’nin açılış törenin-
de konuşan Şişli Belediye 
Başkanı Muammer Kes-
kin; Alzheimer hastalığı 
hakkında farkındalık ya-
ratmak ve destek verenle-
rin mücadelesini ön plana 
çıkarmak amacıyla, mer-
kezin yeni dönem açılışını 
21 Eylül Dünya Alzheimer 
Günü’nde gerçekleştirdik-
lerini vurguladı.

Alzheimer hastalığının 
gün geçtikçe yaygınlaştı-
ğına dikkat çeken Keskin, 
henüz kesin bir tedavisi 
olmayan bu hastalığın 

sadece hasta olan kişiyi 
değil, ailesini de yakın-
dan etkilediğini belitti.  
O nedenle hastaların ve 
ailelerin desteklenmesinin 
hayati bir ihtiyaç olduğu-
nu kaydeden Keskin, bu 
konuda şunları söyledi:

“Şişli Belediyesi olarak 
bu konuda uzun zamandır 
çalışmalar yürütüyoruz. 

İlçemizde bulunan 
Alzheimer Gündüz Bakın 
Evi’nin personel istihda-
mını ve tüm gereksinim-
leri üstlendik. Türkiye’de 
yaşlılık hizmetleri yeni 
yeni gelişirken, yerel yöne-
timlerde de buna öncülük 
ederek, ilk ruhsatlı Alzhe-
imer Gündüz Yaşam Evini 
yeni döneme hazırladık. 
Bu zamana kadar olduğu 
gibi, bundan sonra da Şişli 
bölgesinde ikamet eden 
Alzheimer hastası kom-
şularımızın hizmetinde 
olacağız. Onların onurlu ve 
kaliteli bir yaşam sürmele-
rine destek olmak, keyifli 
zaman geçirmelerine im-
kân sağlamak için bütün 
olanaklarımızı kullanma-
ya devam edeceğiz”
ULUSLARARASI DESTEK

Alzheimer Gündüz 
Bakın Evi’nin yanında yer 
alan binada hazırlanan, 
Şişli’nin 10. kreşi olan 
Kuştepe Çocuk Gündüz 
Bakım Evi de aynı gün 
açıldı. Kuştepe Gündüz 
Çocuk Bakım Evi’ni Kuşte-
pe mahallesine kazandır-
maktan dolayı da büyük 
bir mutluluk duyduklarını 
kaydeden Keskin, “Kuşte-
pe Çocuk Gündüz Bakım 
Evi ve Alzheimer Gündüz 
Bakım Evi olmak üzere 
hem yaşlı hem de çocuk 
bakım evimiz yan yana 

bulunuyor. Kapsayıcı, sür-
dürülebilir kamusal alan-
lar ve hizmetler programı 
kapsamında, bu fikrimizi 
İsveç Lund Üniversitesi çok 
beğendi. Akademik olarak 
danışmanlık vereceklerini 
merkezlerimize destek 
olacaklarının müjdesini 
de sizlerle paylaşmak 
istiyorum. Böyle önemli 
bir projenin yurt dışındaki 
okullardan destek görmesi 
bizleri heyecanlandırmak-
ta ve çalışmalarımızın 
sınırlarını genişletmekte-
dir” şeklinde açıklamada 
bulundu. 
YAŞ DOSTU BAHÇE 

Alzheimer Gündüz 
Bakım Evi, Şişli Belediyesi 
Sosyal Destek Hizmetleri 
Müdürlüğü bünyesinde 
Gerontolojik Hizmetler 
Birimine bağlı olarak haf-
tada 5 gün ücretsiz olarak 
hizmet verecek. 2 kattan 
oluşan merkezin birinci 
katında, etkinlik salonu, 
mutfak ve yemek odası; 
ikinci katında ise seminer 
salonu, dinlenme odası, 
idari personel odası yer 
alıyor. 

Hem ön hem de arka 
cephelerde bahçesi bulu-
nan Alzheimer Gündüz 
Bakım Evi’nin her iki bah-
çesi de İsveç Lund Üniver-
sitesi’nin mimar ve peyzaj 
mimarları tarafından “Yaş 
Dostu Bahçe” olarak revize 
edilecek. 

Ayrıca, merkeze gelen 
hastalara, Şişli Belediyesi 
Sosyal Destek Hizmetleri 
Müdürlüğü bünyesinde 
bulunan aşevi hizmeti ile 
öğle yemeği ve çay-kahve 
saati ikramları sunulacak. 
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Şişli’den 
‘unutulmayacak’ 
açılış

Şişli Belediyesi, Alzheimer hastaları ve yakınlarına destek ama-
cıyla Türkiye'de yerel yönetimler arasında tek ruhsatlı Alzhei-
mer Gündüz Bakım Evi’ni Şişlililerin hizmetine sundu. Alzheimer 
Gündüz Bakım Evi haftada 5 gün ücretsiz hizmet verecek.

Sadece Sarıyerlilerin değil, tüm 
İstanbulluların yakından takip 
ettiği Sarıyer Edebiyat Günleri’nin 
10’uncusu başladı. Bu yıl ilk kez 
uluslararası olarak düzenlenen 
etkinlikte, edebiyatseverler Ki-
reçburnu Haydar Aliyev Parkı’na 
akın etti. Sanatın her dalından 
öne çıkan usta isimlerin edebi-
yatseverlerle buluştuğu etkinliğin 
ilk gününde; Yurdaer Okur, Suat 
Erdem, Kerem Fırtına, Pelin Özer 
ve birçok ünlü isim sevenleriyle 
bir araya geldi. Boğaz kıyısında 5 
gün boyunca sürecek etkinlik İBB 
Bandosu’nun gösterisiyle başladı.  
Etkinliğin açılış konuşmasını ya-
pan Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü 
Genç, “Eşsiz bir sanat şöleni bizi 
bekliyor” dedi. Programın birinci 
günü ünlü müzisyen İlyas Yalçıntaş 
konseriyle son buldu.
BOĞAZDA EDEBİYAT

Edebiyat ve medya dünyasının 
ünlü isimleri ve usta kalemlerinin 
Sarıyer halkıyla buluşacağı 5 gün-
lük program, boğazda “Şiir Tekne-
si” ile başladı. “Şiir Teknesi” nin 
ilk konukları ünlü oyuncu Yurdaer 
Okur ve müzisyen Suat Erdem oldu. 
Usta isimler, boğaz sularında seyir 
halindeyken edebiyatseverlere mü-
zik eşliğinde keyifli anlar yaşattı. 
Şiir Teknesi’ne binerek boğaza açı-
lan yüzlerce vatandaş, şiir dinletisi 
sonrası Haydar Aliyev Parkı’nda 
İBB Bandosu tarafından karşılana-

rak 10. Sarıyer Edebiyat Günleri’ni 
resmen başlattı. İstanbul’un farklı 
ilçelerinden 10. Sarıyer Edebiyat 
Günleri’ne katılmak isteyen vatan-
daşlar da unutulmadı. Etkinliğin 
ilk gününde Kadıköy’den kalkan 
“Şiir Hatları” teknesi ise Kerem 
Fırtına’nın eşliğinde vatandaşları, 
etkinliklerin yapılacağı Kireçburnu 
Haydar Aliyev Parkı’na taşıdı.
UNUTULMAZ İZLER BIRAKACAK

Etkinliğin açılış konuşmasını 
Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü 
Genç yaptı. Başkan Genç, “Her ge-
çen yıl kök salarak büyüyen Sarıyer 
Edebiyat Günleri’nin bizim için yeri 
çok ayrı. Çünkü edebiyat, sahip 
olduğumuz yerel yönetim anlayı-
şımızın birleştirici, ışık saçan bir 
yansımasıdır. Cumhuriyetimizin 
100’üncü, Sarıyer Edebiyat Günleri-

mizin 10.yılına yakışan bir prog-
ram hazırladık. Her yıl olduğu gibi, 
bu yıl da Sarıyer Edebiyat Günleri-
mizin kulaklarımızda, gözlerimiz-
de ve gönüllerimizde unutulmaz 
izler bırakarak geçeceğinin sözünü 
veriyorum. Eşsiz bir sanat şöleni 
bizi bekliyor. Alanımızda sadece 
kitap stantlarını değil, Avusturya 
Konsolosluğu iş birliği ile kurdu-
ğumuz dünyaca ünlü yazar Stefan 
Zweig sergisini, el emeği ürün-
lerini sergileyen kadınlarımızın 
stantlarını ve bu yıla özel adını 
“Cumhuriyet Sokağı” koyduğumuz 
alanı mutlaka gezmenizi tavsiye 
ediyorum” dedi.
USTA İSİMLER BİR ARADA

Etkinliklerin birinci gününde 
edebiyatseverler Kireçburnu Haydar 
Aliyev Parkı’na gelerek birbirinden 
değerli yazarlara kitaplarını imza-
lattı. Latife Tekin, Nilgün Ilgaz, 
Kerem Fırtına, Oya Doğan, Berkız 
Berksoy, Afranur Kalaycı, Mehmet 
Fırat Pürselim, Reşat Gürel, Rezan 
Çakmaz, Sibel Uzun, Musa Demir, 
Tekgül Arı, İlkay Genç, Aslıhan Dö-
lek Keçim, Mehtap Meral, Aleyna 
Karakurt, Gökten Ulugergerli, Gül-
ten Özgül, Hatice Potak, Hilmiye 
Aydoğmuş, Gülten Özgül, Hatice 
Potak, Hilmiye Aydoğmuş, Hülya 
Güntaş, İbrahim Berksoy, Cafer 
Solgun, Ayhan Tombul,  Kalgayhan 
Dönmez, Mediha Ünver, Dr. Meh-
met Özdemir, Burçak Yüce, Meh-
met Kılıç, Melahat Atlamaz, Merve 
Koçhan, Perihan Yıllı, Şule Şahin, 
Yaşar İliksiz ve Hülya Gözaçanimza 
günleri kapsamında okurlarıyla 
buluştu. KENT YAŞAM

Sarıyer Edebiyat Günleri başladı
Her yıl sanatseverleri buluşturan Uluslararası 10. Sarıyer Edebiyat Günleri başladı. 

Çeyrek asır boyunca sağlık hizmeti 
verilen hastanenin kutlama programı, 
Koza Mahallesi’ndeki bir otelde davetlilerin 
katılımı ile gerçekleşti. Esenyurt’ta bulu-
nan kamu kurumlarının temsilcilerinin 
katıldığı yemeğe ilçe protokolünün yoğun 
ilgisiyle karşılandı.
İLÇE PROTOKOLÜ TAM KADRO KATILDI

Esencan Hastanesi Yönetim Kurulu 
Başkanı Taşkın Yenidünya, Esenyurt İlçe 
Emniyet Müdürü Aykut Korkmaz, Esenyurt 
İlçe Sağlık Müdürü Oktay Dokuz, Esencan 
Hastanesi Genel Müdürü Op. Dr. Atakan 
Özkan ve basın mensuplarının katıldığı 
program, saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
ardından hastaneye özel olarak hazırlanan 
slayt ile Özel Esencan Hastanesinin 25 yıllık 
hikayesi ve yaptığı sosyal sorumluluk proje-
leri anlatıldı.
ÖZKAN: HASTANEMİZİN ADINI 
ESENYURTLU ÇOCUKLAR BELİRLEDİ

Etkinlikte konuşan 
Hastane Genel Müdürü 
Op. Dr. Atakan Özkan, 
“Esencan Hastanesi 
olarak bu yıl bizler için 
çok büyük bir önem arz 
etmektedir. Çünkü Ulu 
Önder Gazi Mustafa Ke-
mal Atatürk’ün kurduğu 
ve bizlere emanet ettiği 
Cumhuriyetin 100. yılını 
çok kısa bir süre sonra 
birlikte kutlayacağız. 
Bizim de 25. yılımız 
olması sebebiyle Cumhu-
riyetin 100. yılı kutlama-

ları bizlere büyük bir mutluluk vermekte, 
sevincimiz bu güzel tesadüfle ikiye katlan-
mış olarak devam etmektedir. Esencan ismi 
bundan 25 yıl önce Sayın Yönetim Kurulu 
Başkanımız Dr. Taşkın Yenidünya’nın ön 
görüsü, isteği, hedefi ve arzusuyla Esenyurt 
ilçesinde hizmete başlamış, Esenyurt’la 
beraber büyüyerek gelmiştir. Ve bu yıl’da 
25. yılını tamamlamıştır. Esencan Hasta-
nesi ismini Esenyurtlu çocuklardan yani
Esenyurt halkından almıştır. ” dedi.
DOKUZ: ESENCAN HASTANESİ BİZİM İÇİN 
KIYMETLİ BİR SAĞLIK KURULUŞUDUR

Program davetlilerinden Esenyurt İlçe 
Sağlık Müdürü Oktay Dokuz ise kürsüye 
çıkarak “Esencan Türkiye’de en fazla pan-
demi döneminde Covid 19 aşısının yapıldığı 
özel kurum oldu. Böyle kurumların olması 
aslında bizi birlikte tutan ve burayı sevme-
mizi sağlayan önemli hususlardır.” diye 
konuştu. KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Esencan 25 yaşında!

vatandaşların yoğun ilgisini çekti. 
Sadece Karadeniz bölgesinden değil 
diğer birçok bölgeden olan İstanbul-
lu da bu el emeği ve organik ürünler 
fırsatını kaçırmadı.
FESTİVAL 24 EYLÜLE 
KADAR DEVAM EDECEK 

Sefaköy Fevzi Çakmak Meyda-
nı’nda 24 Eylül’e dek  devam edecek 
olan Trabzon Festivali’nde; Hülya 
Polat, Onay Şahin, Hızır Dinçer ve 
Erkan Yeşilyurt gibi sevilen sanat-
çılar sahne alacak. Ayrıca Haşim 
Albayrak, Ali Karaca ve İbrahim 
Hakkı Gündoğdu gibi isimlerin 
keyifli söyleşileri de ziyaretçilerle 
buluşacak.

 KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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AFAD’dan korkutan rapor; 
15 ilçe diken üstünde

Afetlerin sıkça 
görüldüğü ülkemiz-
de en önemli kent-
lerin başında gelen 
İstanbul'u büyük 
oranda etkilemesi 
beklenen deprem 
yaklaşıyor. Uzmanlar 
sık sık uyarılarını 
yapsa da araştırma 
enstitüleri ve AFAD 
gibi kurumlar da 
raporlarını kamuo-
yuyla paylaşıyorlar.

AFAD'dan zemin yapısına ilişkin yeni bir deprem 
raporu yayınlandı. İstanbul'un 15 ilçesinde zemin 

kaynaklı yüksek risklere dikkat çekildi.

AFAD'ın hazırladığı yeni raporda riskliilçeler arasına yenileri eklendi. AFAD kay-nağıyla paylaşılan ilçelerin zemin sıvılaş-ma riskine göre belirlendiği aktarıldı.AFAD'ın zemin açısından belirlediğien riskli 15 ilçe şunlar;• Bakırköy
• Bahçelievler• Küçükçekmece• Esenler

• Başakşehir• Esenyurt
• Avcılar
• Beylikdüzü
• Büyükçekmece• Tuzla
• Pendik
• Maltepe
• Sultanbeyli• Üsküdar
• Fatih

6 Şubat'ta yaşanan deprem-
de de zemin sıvılaşmasının 
görüldüğünü belirten Yıldız 
Teknik Üniversitesi İnşaat Fa-
kültesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Yurdakul Aygörmez, yapıların 
zemin dikkate alınarak yapıl-
ması gerektiğine işaret etti.

Bu ilçelerde yaşayanların 
zemin sıvılaşmasından kork-
mamaları ve önlem almaları 
gerektiğine vurgu yapan Ay-
görmez, "Üç tür etkisi oluşabi-
lir. Birincisi yapı devrilebilir, 
ikincisi yan yatabilir, üçüncüsü 
içeri doğru göçme yaşanabilir." 
ifadelerini kullandı.

Aygörmez, 6 Şubat dep-
reminde sık karşılaşılan bir 
durum olduğunu dile getirir-
ken "Özellikle Hatay Antak-
ya ilçesinde ve Adıyaman'ın 
Gölbaşı ilçesinde sık görülen 
bir durumdu. Binaların yan 

yattığı, devrildiği durumlar 
oluştu. Binanın zemin katının 
göçtüğü ve arabaların üzerine 
oturduğu yerlerden hatırlana-
caktır. Bu durumları deprem 
anında gördük, zaten deprem 
sonucu oluşan bir etki olduğu 
için sık görülen bir durum. Bu 
durumda bazen can kaybına 
sebep olmasa bile artık kullanı-
lamaz duruma geliyor. Oluşan 
etkiyle beraber o yapının tekrar 
yapılması gerekiyor. Yapılacak 
yapıların hiçbir şekilde zemini-
nin dikkate alınmadan yapıl-
maması gerekiyor. İstanbul'da 
AFAD'ın ilan ettiği 15 ilçede 
bu durum sıklıkla görülen bir 
durum. Avcılar, Küçükçekme-
ce, Bakırköy gibi sahil şeridine 
yakın ve dolgu alanlarda sık 
olarak görülebilir." ifadelerini 
kullandı. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

AYGÖRMEZ; AVCILAR, 
KÜÇÜKÇEKMECE VE 
BAKIRKÖY’E DİKKAT ÇEKTİ

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, İstanbul'da düzenlenen 
'Deprem Gerçeği ve Kentsel Dönü-
şüm Şûrası'nda konuştu. Erdoğan, 
deprem bölgesine Cumhuriyet 
tarihinde görülmemiş bir desteğin 
verileceğini söyledi.

Asrın felaketi olarak kayıtlara 
geçen 6 Şubat Kahramanmaraş 
merkezli depremler sonrasında bü-
yük tahribatın maliyeti hakkında 
çeşitli hesaplamalar yapıldı ancak 
zararın çok büyük olduğu dünya 
basınında da geniş yer buldu.
ERDOĞAN: 200 BİN KONUTUN 
İNŞASINA BAŞLADIK

Şurada konuşan Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, “Ülkemizin 81 vila-
yetinin tamamını deprem bölgesi 
olarak kabul ederek çalışmaları 
yürütmemiz gerekiyor. 6 Şubat 
depremlerinde gördük ki şehirle-
rimizdeki yapıların önemli kısmı 
şiddetli bir depreme dayanacak 
durumda değildir. Depremlerin 
ardından adeta orta büyüklükte 
bir ülkeyi yeni baştan inşa etmekle 
karşı karşıya kaldık. Şu ana kadar 

afet bölgesinde 200 bin konutun 
inşasına bilfiil başladık. Önümüz-
deki aylarda, inşası tamamlanan 
konutları hak sahiplerine teslim 
ederek, şehirlerimizin yeniden 
inşası yolunda yeni bir safhaya 
geçeceğiz. Amacımız temeli atılan 
her konutu bir yıl içinde hak sahi-
bine teslim etmektir.” ifadelerini 
kullandı.
CUMHURİYET TARİHİNDE 
ÖRNEĞİ YOK

Yapılan kira desteklerinden 
bahseden Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, eşi görülmemiş bir desteğin 
2024 yılında bölgeye verileceğini 
söyledi. Erdoğan, “Bölgede 345 
konteyner kent kurduk. Yap-
tığımız kira yardımından 327 
bin hanedeki 1 milyon 310 bin 
vatandaşımız yararlandı. Bugüne 
kadar 6 milyar 276 milyon lira 
kira yardımı ödemesi gerçekleş-
tirdik. Temmuzdaki ek bütçe ile 
deprem bölgesine 762 milyar lirayı 
ayırdık. 2024 yılında afet bölgesi 
için 1 trilyon liralık kaynak tahsis 
edeceğiz.” diye konuştu.

Asrın felaketine 
‘dev’ merhem

LİBYA YAKIN BİR ÖRNEK OLDU
Libya’da depreme bile gerek 

kalmadan sel ve fırtınayla iki 
barajın yıkılması, İstanbullulara 
beklenen Marmara depremi kap-
samında barajların durumunu 
sorgulatıyor. 
TAŞÇI: BÜYÜKÇEKMECE, 
ALİBEYKÖY VE ÖMERLİ 
TEHLİKELİ

İSKİ Planlama ve Yatırım 
Dairesi Başkanı Yasemin Taşçı, 
İstanbul'daki barajların durumu-
nu ve neler yapılması gerektiğini 
anlattı.

Taşçı, "Büyükçekmece, Ali-
beyköy ve Ömerli daha tehlikeli. 
Bunlardaki güçlendirme çalış-
malarına DSİ tarafından devam 
ediliyor. Pabuçdere ve Kazandere 
barajlarımızda da iyileştirme 
alternatiflerimiz hazırlandı. Bu 
barajların bir kısmı DSİ mülkiye-
tinde bir kısmı idaremiz mülki-
yetinde. İdaremizle DSİ arasında 
protokol imzalanarak alınması 
gereken güçlendirme proje çalış-
maları başlatıldı." dedi.

Şu anda kuraklık nedeniyle 
su miktarı az bulunan ve olası 
bir depremde önündeki duvarın 
yıkılması halinde suyun doğru-
dan yerleşim yerlerine gideceği 

Alibeyköy barajıyla ilgili de konu-
şan Taşçı, "Yaklaşık bir buçuk iki 
saatlik taşın senaryosuyla baraj 
gövdesinin yıkılması durumunda 
taşkın haritaları belirlendi. Bü-
yükçekmece’de baraj gövdesinin 
yıkılması denizle bağlantılı ol-
duğu için çok sıkıntılı değil ama 
Alibeyköy’de yerleşim yerlerinde 
taşkın riski var. İnsan kaybı, can 
kaybı, mal kaybı bunun çok ciddi 
ekonomik boyutu da var. Yani bu 
bölgelerde yaşayanlar açısından 
risk daha yüksek?" diye konuştu.
GÖRÜR: 14 BARAJDAN 7’Sİ ÇOK 
TEHLİKELİ

Geçtiğimiz ay "Afete Dayanıklı 
Şehir ve 17 Ağustos Anma Prog-
ramı"nda konuşan Prof. Dr. Naci 
Görür ise, “14 baraj var, 7'si çok 
tehlikeli. Yani bu depremi çıkartır 
veya çıkartmaz. İstanbul’da en az 
100 milyon ton, atık çıkar. Atık 
dediğim moloz. Bunun içinde 
asbestte dahil parlayıcı, patlayıcı 
toksik kimyevi maddelerin hepsi. 
Şimdiden uluslararası yöntemlere 
göre nasıl bertaraf edeceğiz. Nasıl 
bunları ortadan kaldıracağız, 
nasıl geri dönüşüme tabii tuta-
cağımızın planlanması lazım” 
ifadelerini kullanmıştı. 

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Depremde 
‘susuz’ 

kalabilirizBeklenen Marmara depreminde yapı stoğunun yanı sıra içme suyu barajlarının duru-
mu da farklı bir sorun ortaya çıkarabilir. Öyle ki İstanbul’un içme suyunu karşılayan 
barajların büyük bir bölümünün depremde yıkılabileceği düşünülüyor.
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Sahi, Suriye’yi karıştırıp 12 Milyon mülteci-
yi oradan ve her yerden Türkiye’ye sokup, Türk 
milletini dilenci duruma düşüren Sinan Oğan 
mıydı?

Açılım maçılım saçmalığı sonrası, ‘T.C.’Yİ 
ve ANDIMIZ’I Sinan Oğan mı silmeye çalıştı?

Fabrikaları satan, tarlaları kurutan, okulların 
sınavlarını utanılacak hale sokan…

Okulları çağın gerisine götürerek, tarikatla-
rın ekmeğine yağ süren Sinan Oğan mıydı?

Çalışan ve çalışmayan tüm emekçileri, 
ayarladıkları siyasal enflasyon rakamlarıyla en 
yoksullar sınıfına iten, Sinan Oğan mıydı?

‘’Şurada petrol, şurada doğalgaz bulundu 
köşeyi döndük, hadi oylar bize’’ diyen…

Sonra da millete verdikleri sözü unutan 
Sinan Oğan mıydı?

‘’Mülakat kalkacak’’ 
deyip, sonra vazgeçen 
Sinan Oğan mıydı?

Arsıza, hırsıza, ka-
tile, tecavüzcüye, uyuştu-
rucu baronuna af çıkartıp 
salıveren…

Nice onurlu siyaset-
çi, gazeteci ve askerleri 
hapiste tutmaktan zevk 
alan Sinan Oğan mıydı?

Sinan Oğan mı bu 
ülkenin bilim adamlarını 
ve onların bağlı olduğu 
demokratik örgütleri he-
defe koyup yerle bir etti. 
Doktorların dışarıya gitmesine 
sebep oldu?

Atatürk ve Cumhuriyet’e dair ne varsa, 
ağzını açan çağ dışı karanlık kafalar her gün 
saldırıyor! Sanatçılarımız da tehdit altında… 
Sporcularımız da…

Dünya çağı yakalayan bilimselliği konu-
şurken… Bizdeki tarikatlar karanlığa açılan 
kapıları tek tek açarak ilerliyor! Konuşulması 
gereken bu yobazlık konusu varken…

Oturup Sinan Oğan’ı konuşmak kime ne 
yarar sağlar ki?..

Yakında yerel seçimler var. Devletin ve 
medyanın gücü şimdiden devrede...

Yani çok büyük bir haksızlık var devrede 
çok… Hem de her seçimde olduğu gibi…

SEÇİLİRKEN BU YOLLA BAŞARI GÖS-
TERENLERİN, DEVLETİ YÖNETİRKEN 
BAŞARISIZ OLUP SINIFTA KALDIKLARI 
GİBİ.

Keşke millet olarak, bunu konuşsak bunu… 
Sinan Oğan’ı değil…

Neymiş; Sinan Oğan 12 Milyonluk arabaya 
biniyormuş! 

Bir gazetenin köşe yazısında geçen bu 
haber, 20 Eylül 2023 Tarihi itibariyle sosyal 
medyayı adeta salladı!

Yine aynı gazetenin köşesinde; O arabanın 
Iğdırlı bir galericiye ait olduğu da yazıyor!

Hani derler ya: ‘’TAVUK BİLE SU İÇER-
KEN BAŞINI KALDIRIP ALLAH’A BAKAR’’

O halde, SİNAN OĞAN’A VURMADAN 
ÖNCE, kimileri başını kaldırıp önce bir Allah’a 
baksın Allah’a…

Sonra da Yüce Yardan’ın huzurunda şu 
soruları sorsunlar kendilerine:

Bu ülkede TV’lere çıkıp mangalda kül 
bırakmadan vaat üstüne vaatler savuran, sonra 
da bu ülkeyi tepetaklak çukura yuvarlayan bir 
iktidar varken:

Sinan Oğan’ın çok kısa süreli bir TV konuş-
masını ve vaatlerini dile dolayıp Sinan Oğan’a 
acımasızca vurmak hangi vicdan ve de insafla 
bağdaşır?

Hangi yurttaşlık hukukuna sığar acaba?
Ey AKP iktidarının dağlarca yanlışı karşısın-

da, 21 yıldan beri dut yemiş bülbül gibi
Susanlarla... 
AKP’nin tarikat ve cemaatlere göz yuma-

rak… 
Türkiye Cumhuriyeti’nin bekasını tehlikeye 

soktuğunu tüm dünya biliyor artık! 
Elbette ki, daha nice yanlışlara göz yumup, 

AKP’ye omuz veren MHP ve onun Genel Baş-
kanı Devlet Bahçeli de biliyor!

Sahi, yurtta ve dünyada bu ülkeyi yaşan-
maz hale sokan bir iktidar ile ona destek veren 
MHP’ye karşı da susanların yaşadığı bu ülkede:

Sinan Oğan’a vurarak nereye böyle?
Bu milletin ve bu devletin başına dağlar 

kadar dert yığanlar: 
SÜTTEN ÇIKMA AK KAŞIK.
Bu dağlar kadar dert yığanlara omuz veren-

ler, her nedense en milliyetçi siyasal kişiler…
Ne var ki, son seçimlerde bir çıkmaza gi-

ren… Bu çıkmazdaki şartların zorluğu üzerin-
den ‘ANLIK’ bir karara imza atan Sinan Oğan 
mı suçludur?

O seçim arifesinde kimileri masaları terk 
eder…

Kimileri gizli gizli anlaşmalar yaparak, ‘’ şu 
kadar bakanlık vereceğim’’ der.

Daha nice iğrenç ve de utanılacak tavırlar 
takınan siyasiler varken:

Zorda kalıp, zor karar veren Sinan Oğan’a 
vurmak, hangi ahlak ile bağdaşır acaba?

Evet, 21 yıldan beri bu millete ve bu devlete 
iktidar olup hizmet sözü verenlerle…

Muhalefette kalıp baskı grubu oluşturanların 
tüm yanlışları tek tek sıralanırsa…

O zaman Sinan Oğan ve diğer siyasilere de 
sıra gelebilir!

Ancak şunu söyleyebiliriz ki, AKP ile 
MHP’nin yanlışları bir okyanus kadarsa… Sinan 
Oğan ve diğer siyasilerin suçu da ancak bir su 
damlası kadar olur!

Ey Aziz Milletim!.. Okyanusu konuş, dam-
layı değil… Dağları konuş çakılları değil…

Kısacası deveyi konuşun, devenin kulağını 
değil…

Bu ülkenin başına ne geldiyse ve de ne ge-
lecekse, işte bu yanlış ve eksik konuşmalardan 
geliyor bu biline!

Ya TV TV kandırılıp uyutuluyor bu millet… 
Ya da gazete gazete…

Çünkü dedelerini uyutup uyuşturanlar, 
bugünlerde seni… Yarınlarda da senden sonra 
gelecek nesillerini uyutup uyuşturacaklar…

UYUTULUP UYUŞTURULAN TÜM 
TOPLUMLAR:

DAĞI DEĞİL ÇAKILI… OKYANUSU 
DEĞİL DAMLAYI… DEVEYİ DEĞİL KULA-
ĞINI KONUŞAN; ZAVALLI, YOKSUL VE DE 
KÖLE OLAN TOPLUMLARDIR!

21 YILDIR YÖNETİLMEYEN TÜR-
KİYE’NİN, BAŞINA YAĞAN YOKLUĞU, 
YOKSULLUĞU VE DE ADALETSİZLİĞİ 
KONUŞMAYAN… BU DAĞLARDA YAN-
LIŞA OMUZ VEREN MHP’Yİ KONUŞMA-
YAN… ANCAK SON SEÇİMDE KENDİNE 
GÖRE ÖZGÜRCE BİR FİKİR BEYAN EDEN, 
SİNAN OĞAN’I KONUŞAN TOPLUMLAR-
DIR!

SİNAN OĞAN’A 
VURMADAN ÖNCE

Hasan 
TUFAN

GERÇEKLER

Beşiktaş’ta ‘Hayatı güzel 
hatırlamak için Alzheimer’i 
unutmayın’ mottosuyla 65+ 
Yaşam Ofisi ve Alzheimer 
Derneği Marmara Şubesi 
tarafından Cüneyt Arkın Sa-
natçılar Parkı’nda bir etkinlik 
düzenlendi. Müzik dinle-
tileriyle başlayan etkinlik, 
Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza 
Akpolat’ın açılış konuşmasıyla 
devam etti.
AKPOLAT: BEŞİKTAŞ BU 
KONUDAKİ TEK BELEDİYE

Rıza Akpolat: ‘’Beşiktaş’ta 
bu farkındalığı artırmak için 
gece gündüz çalışıyoruz. İlçe-
miz nüfusunun yüzde 16.3’ü 
65+ yaşa sahip. Bu noktada 
biz Beşiktaş Belediyesi olarak 
çok önemli adımlar attık. 
65+ Yaşam Ofisimizi kurduk. 
Burada belediyemize gelen 65+ 
yaşa sahip bütün komşuları-
mıza destek oluyoruz. Onların 
sorunlarını çözmeye çalışarak 
bu konudaki farkındalıkla-
rını artırmaya çalışıyoruz. 
Biz aslında bu vatandaşları-
mızın bilgisini ve birikimini 
yönetim süreçlerine aktarmak 
istiyoruz. Sağlık İşleri Müdür-
lüğümüz her gün bu konuyu 

gündeme getiriyor ve far-
kındalık oluşturuyor. Dünya 
Sağlık Örgütü’nün Yaşlı Dostu 
Kentler Birliği’ne katılmış bir 
belediyeyiz ve bunun gerek-

sinimlerini yerine getirmeye 
çalışıyoruz. Türkiye’de ilk 
gerontoloji ofisini biz açtık. 
Beşiktaş Belediyesi Türkiye’de 
Gerontoloji ofisine sahip tek 

belediye. Bunu başlangıç 
adımları olarak görebiliriz ve 
bunun üzerine yeni ve gerekli 
çalışmaları inşa ediyoruz. 
Tabi ki bu bir biyolojik süreç. 
Dünya genelinde milyonlarca 
insanı etkileyen hala kesin bir 
tedavisi olmayan bir hastalık 
Alzeimer!” dedi.
“ÇALIŞMALARIMIZ 
DEVAM EDECEK”

Beşiktaş Belediyesi’nin 
65+ Yaşam Ofisinin çalışma-
larından da bahseden Başkan 
Rıza Akpolat, “Bugün burada 
bulunan tüm paydaşlarımıza 
ve komşularımıza bu etkinliğe 
katılımları için teşekkür edi-
yorum. Bu konuda farkındalık 
yaratmak için çalışmalarımız 
devam edecek’’ diyerek sözle-
rini tamamladı. 

Rıza Akpolat’ın konuş-
masının ardından Prof. Dr. 
Başar Bilgiç ve Prof. Dr. Aslı 
Demirtaş Tatlıdede, Alzheimer 
hastalığıyla ilgili vatandaşla-
rı bilgilendirerek hastalığın 
süreçleri hakkında açıklama-
larda bulundu.
ZİHNİ GÖKTAY ONUR VERDİ

Etkinliğe Türk sinema-
sının usta isimlerinden 

Zihni Göktay da katılarak, 
Alzheimer hastalığına dikkat 
çekmek için Beşiktaşlı vatan-
daşlarla bir araya geldi. Vatan-
daşlara deneyimlerini aktaran 
usta oyuncuya Başkan Rıza 
Akpolat da teşekkür ederek 
plaket takdim etti.

Konuşmaların ardından 
vatandaşlar programın ‘Uz-
manlara Soralım’ kısmında 
Prof. Dr. Yıldız Değirmenci ve 
Doç. Dr. Zeynep Tüfekçioğlu 
Korkmaz ile bir araya gelerek 
Alzheimer hastalığı hakkın-
da merak ettikleri soruları 
sordular. 

Programın son kısmında 
Beşiktaşlı vatandaşlara  “Zi-
hinsel Fitness Beyin Egzersiz-
leri Atölyesi”, “Doğru Nefes 
Al İyi Hisset Nefes Atölyesi”, 
“Müzik İyileştirir Ritim 
Atölyesi” ve “Parkta Yoga” 
atölyeleri düzenlendi. 

21 Eylül ‘Dünya Alzheimer 
Günü kapsamında bu akşam 
da Ortaköy Meydanı’nda 
Alzheimer hastalığına karşı 
farkındalık yaratmak için mor 
balonlar gökyüzüne bırakı-
lacak. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Beşiktaş’ın çınarları unutulmadı
Beşiktaş Belediyesi, Dünya Alzheimer Günü kapsamında 65+ Yaşam Ofisi ve Alzheimer Derneği 
Marmara Şubesi iş birliğiyle Cüneyt Arkın Sanatçılar Parkı’nda farkındalık etkinliği düzenledi. 

Esenyurt Bele-
diyesi, 'Evde Sağlık' 
hizmetleri ile yatağa 
bağlı hasta vatandaş-
ları yalnız bırakmıyor. 
Destek talebini ileten 
vatandaşlara aynı gün 
içinde dönüş yapıla-
rak, sağlık teknikerleri 
aracılığıyla serum, 
iğne ve pansuman 
gibi sağlık hizmetleri 
ücretsiz olarak sunu-
luyor. Evlere yapılan 

ziyaretlerde ayrıca 
ilaç kullanımı, hijyen 
kuralları, yeme içme 
alışkanlıkları gibi çe-
şitli konularda vatan-
daşlara bilgiler verili-
yor. Yaz kış, 7 gün 24 
saat boyunca hizmet 
veren sağlık ekipleri, 
hastaların şikâyetle-
rini değerlendirerek 
tam teşekküllü sağlık 
kuruluşlarına yönlen-
dirmeler de yapıyor.

Esenyurt’ta evde sağlık 
hizmetine aralıksız devam

Esenyurt Belediyesi, sağlık 
durumu hastanelere 
gitmeye elverişli olmayan 
hastalar için sürdürdüğü 
ücretsiz 'Evde Sağlık' hiz-
metlerine devam ediyor.

ASIRLIK ÇINARLAR UNUTULMUYOR
Esenyurt Belediyesi’nin bakıma ihtiyaç duyan vatandaşlara 
yönelik verdiği Evde Kişisel Bakım ve Kuaförlük Hizmeti’nden 
binlerce vatandaş faydalanıyor. Ekipler, hizmet kapsamında 
65 yaş ve üzeri ile engelli bireylerin evlerine giderek kişisel 
bakımlarını gerçekleştiriyor. Vatandaşların yaşam kalitesi-
ni artırarak, ailelerine destek sağlamanın hedeflendiği bu 
hizmetle saç kesimi, saç yıkama, sakal tıraşı ve kişisel bakım 
işlemleri profesyonel ekipler eşliğinde gerçekleştiriliyor.
Esenyurt Belediyesi’nin 'Evde Sağlık' hizmetlerinden yararlan-
mak isteyen vatandaşlar, 444 0 411 numaralı telefonunu ara-
yarak Sağlık İşleri Müdürlüğüne başvuruda bulunup, program 
dâhilinde hizmet alabiliyor. KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çatalca’da ‘’Gaziler 
Günü’’ programı ilçe 
protokolünün katılımıyla 
Cumhuriyet Meydanında 
Türkiye Cumhuriyetimizin 
Kurucusu Başkomutanımız 
Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk’ün huzurunda çelenk 
sunumu, saygı duruşu ve 
dünyanın en muhteşem 
istiklal marşı olan istiklal 
marşımızın okunmasıyla 
başlandı. 

Cumhuriyet meydanın-
daki günün ilk programın-
dan sonra Çatalca protokol 
heyeti, Çatalca Muharip 
Gaziler Derneği’ni ziyaret 
edip, Dernek Başkanı Fethi 

Kansu ve tüm Gazilerin gü-
nünü kutladı. Dernek prog-
ramının sonrası günün 
finali Çatalca Belediyesi 
Millet Bahçesi’nde Gaziler 
ve aileleri onuruna verilen 
yemekle son buldu.
ÜNER: BİR KİŞİ BİLE 
EKSİLMEDEN SENEYE 
TEKRAR BULUŞALIM

Yakın dönemde Çatal-
ca halkına kazandırdığı 
Çatalca Belediyesi Millet 
Bahçesi’nde Gaziler ve aile-
leri onuruna verilen yemek 
sonrası açıklamalarda bu-
lunan Başkan Mesut Üner; 
‘’Bugün ülkemizde hür ve 

bağımsız olarak yaşıyorsak, 
vatanımız ve bayrağımız 
uğruna canını hiçe sayan 
kahraman Gazilerimiz ve 
Şehitlerimiz sayesindedir. 
Her zaman Gazilerimizin 
yanında olmamızı bir lütuf 
olarak değil kendimizde bir 
görev olarak görürüz. Ga-
zilerimizin sadece bir gün 
değil, her gün yanlarında-
yız. Çatalcamızdaki Gazile-
rimizi başta doğum günleri 
olmak üzere sürekli ziyaret 
ediyoruz, ziyaret etmeye de 
devam edeceğiz. Bu vesiley-
le aynı zamanda 19 Eylül 
1921 Sakarya Meydan Mu-
harebesi’nin kazanılmasın-

Çatalca’da Gaziler Günü’ne 
YAKIŞIR KUTLAMA
19 Eylül Gaziler Günü, tüm yurt ve bölgemizde olduğu 
gibi Çatalca’da da özel programlarla kutlandı. 

dan sonra TBMM’de, Türkiye 
Cumhuriyetimizin Kurucusu 
Başkomutanımız Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk’e ‘’Mareşal’’ 
ve ‘’Gazi’’ ünvanı verilen ve o 
günden bugüne Gaziler Günü 
olarak vatanımızda kutlanan 
böylesine değerli ve önemli bir 
günde Başta Türkiye Cumhuri-
yetimizin Kurucusu Başkomu-
tanımız Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk olmak üzere vefat eden 

tüm Gazilerimiz ile Şehitle-
rimizi sevgi, saygı, minnet 
ve rahmetle yad ediyorum. 
Halen yaşayan efsanelerimiz 
Gazilerimize ise bir ömür 
boyu sağlık ve mutluluklar 
diliyorum. Bugünkü kutlama 
programından bir kişi dahi ek-
silmeden gelecek yıl da sizlerle 
buluşmak umudu ve duasıyla 
kalın sağlıcakla.’’ dedi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ



KENT YAŞAM 23 Eylül 2023 Cumartesi 05

Ümraniye Belediyesi 
tarafından Yamanevler 
Mahallesi’nde yaptırılan, 
eski belediye başkanların-
dan Necmettin Öztürk’ün 
hayırsever ailesinin katkıla-
rıyla tamamlanan Necmet-
tin Öztürk İlkokulu yapılan 
görkemli törenle eğitim 
hayatına başladı. 820 öğren-
ci kapasiteli okulun açılış 
törenine Milli Eğitim Bakanı 
Yusuf Tekin, Ümraniye Bele-
diye Başkanı İsmet Yıldırım, 
İlçe Kaymakamı Abdulaziz 
Aydın, Sancaktepe Belediye 
Başkanı Şeyma Döğücü, AK 
Parti İstanbul Milletvekille-
ri, Hayırsever Öztürk Ailesi 
ve çok sayıda davetli katıldı.
BAKAN TEKİN’DEN ÖZTÜRK 
AİLESİ’NE TEŞEKKÜR

Ümraniye’deki ilkokulun 
açılış töreninde bir konuşma 
gerçekleştiren Milli Eğitim 

Bakanı Yusuf Tekin, “Ha-
yırsever Öztürk ailesinin 
değerli üyesi Hilal Hanım’a 
okulun her şeyiyle yakından 
ilgilendiği için bir kez daha 
teşekkür ediyorum. Hadi 
yapsınlar anlayışıyla değil 
de, beraber yapalım diyen-
leri daha çok seviyorum. Bu 
okulda okuyan çocuklarımı-
zı, her sabah buraya gel-
diklerinde dua edecekleri, 
hayır duayla anacakları bir 
esere kavuşturmuş olduk. 
Öğretmen arkadaşlarımızla 
beraber bizim üzerimize 
düşen görev ise, sadece 
merhum Necmettin Öztürk 
Bey’e değil, bu ülkeye ve bu 
devlete hizmet etmiş her 
kim varsa her daim onların 
arkalarından dua edecek ku-
şaklar yetiştirmek istiyoruz. 
Okulumuzun Ümraniyemize 
hayırlı olmasını temenni 
ediyorum” dedi. 

YILDIRIM: YARINLARI 
YÖNETECEK 
ÇOCUKLARIMIZIN 
YETİŞMESİNİ TEMENNİ 
EDİYORUM

Törende konuşan Ümra-
niye Belediye Başkanı İsmet 
Yıldırım, “125 bine yakın 
öğrencisi olan Ümraniye’de 
hayırseverlerimiz sayesin-
de ilçedeki okul ihtiyacını 
halletmiş olacağız. Şu an 
da hayırsever sahiplerine 
yaptırdığımız iki okulumu-
zun daha yapımı devam 
ediyor. Bu vesileyle bir 
kez daha başta Necmettin 
Öztürk Abimizin eşi Meral 
Hanım ve Kızı Hilal Ha-
nım’a çok teşekkür ediyo-
rum. Emeği geçen herkesi 
tebrik ediyorum. Daha nice 
güzel açılışlarda buluşmak 
ümidiyle. Öğretmenlerimi-

zin de böylesine güzel bir 
okulda vatanına, milletine, 
dinine ve devletine sahip 
çıkan, Türkiye’nin aydınlık 
yarınlarını yönetecek çocuk-
larımızı bu güzel okulda 
yetiştirmesini temenni edi-
yorum. Hepinize başarılar 
diliyorum” dedi. 

Açılış töreninde mer-
hum Necmettin Öztürk’ün 
Kızı Hilal Öztürk Songun 
bir konuşma yaparak, ba-
basının vasiyetinin Ümra-
niye’de bir okul yaptırmak 
olduğunu, bunu da yerine 
getirdiği için çok mutlu 
olduğunu ifade etti. Okul 
yapımı süresince Ümrani-
ye Belediye Başkanı İsmet 
Yıldırım’ın her zaman 
yanlarında olduklarını da 
sözlerine ekleyen Songun, 
emeği geçen herkese teşek-
kür ederek konuşmasını 
noktaladı.

Ümraniyeli öğrenciler
yeni okullarına kavuştular

Ümraniye Belediye-
si tarafından yaptı-
rılan 28 derslikli ve 
820 öğrenci kapa-
siteli Necmettin 
Öztürk İlkokulu’nun 
açılışını Milli Eğitim 
Bakanı Yusuf Tekin 
ile Ümraniye Bele-
diye Başkanı İsmet 
Yıldırım yaptı. Yeni 
okullarına kavuşan 
öğrenciler büyük bir 
mutluluk yaşadı.

BÖLGENİN İHTİYACINI 
KARŞILAYACAK

24 derslik ilkokul ve 4 
derslik anaokuldan oluşan 

okul içerisinde; kapalı 
spor salonu, anaokulu ve 

ilkokul için ayrı bölümler-
den oluşan bir kütüphane, 

toplantı salonu, 2 adet 
etüt salonu, öğretmenler 

odası, anaokulu ve ilkokul 
yemekhanesi bulunuyor. 

Yamanevler Mahallesi’nde 
inşa edilen ilkokul, böl-
genin ihtiyacını önemli 

ölçüde karşılamış olacak. 

Milli Eğitim Bakanı 
Yusuf Tekin

Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım

Bizler de yerel seçimlere 
doğru giderken, Kent Yaşam 
Gazetesi olarak vatandaşlara 
mikrofon uzattık. 
“HASTANE KÖTÜ DURUMDA”

Çatalca Meydanı’nda mik-
rofon uzattığımız vatandaş, Be-
lediye Başkanı Mesut Üner’den 
memnun olduklarını belirterek, 
“Mesut Üner Millet Bahçesi, 
Çatalca Stadı,  Çatalca Çarşısı 
gördüğünüz gibi birçok şey 
yaptı. Önümüzde seçimlerde de 
seçilmesini istiyoruz. Şu anda 
tek sıkıntımız hastane. Çatalca 
Devlet Hastanesi, hijyen açısın-
dan kötü durumda. Sadece bu 
noktada, şikâyetçiyiz bu sıkıntı 
biran önce giderilmeli” dedi. 
“KÖY YOLLARI YAPILSIN”

Çatalca’nın Örencik köyün-
de ikamet eden başka bir vatan-
daş ise, “Hizmetler bu şekilde 
devam ederse çok memnun 
kalacağız. Sadece Çatalca’da 
değil, köylerde de oldukça iyi 
hizmetler veriliyor. Çocuklar 
için yaptıkları kültür ve sanat 
faaliyetleri dâhil her şey çok 
iyi. Köy yollarının yapılması-
nı istiyoruz, köy yollarına iyi 
bir hizmet verilmeli. Oturdu-
ğum köyde doğalgaz yok” diye 
belirtti. 
“TARIM ARAZİLERİ İMARA 
AÇILDI”

Başka bir vatandaş ise, “Be-
lediyenin köyümüze, mahal-
lemize vermiş olduğu hizmet-
lerden memnunuz. Şikâyetçi 
olduğumuz nokta ise, tarım 
arazilerinin imara açılması 
oldu” dedi. 
“KÖY MUHTARLARIYLA 
ÇALIŞMALARI VAR”

Çatalca’nın Çiftlik köyün-
de ikamet eden bir vatandaş 
ise, belediye hizmetlerinden 
memnun olduklarını söyleye-
rek, “Belediyenin köy muhtar-
larıyla iyi çalışmaları var. Bu 
hizmetlerin devamı gelecektir 
buna inanıyoruz” ifadelerine 
yer verdi. 
“TARIM VE HAYVANCILIK 
DESTEKLENMELİ”

Belediyenin kültür-sanat 
etkinliklerinin az olmasından 
şikâyet eden başka bir vatandaş 
ise şunları dile getirdi: “Çocuk-
lar için ihtiyaç duyduğumuz 
tiyatro etkinlikleri var, fakat 
yetişkinlere yönelik etkinlik-
ler çok az. Kentin temizliğine 
dair eksiklikler var. Çatalca 
Belediyesi, çevredeki tarım ve 
hayvancılığa daha çok katkıda 
bulunmalı.” 
YÜZME HAVUZU EKSİĞİ 

Çatalca’da ikamet eden baş-
ka bir vatandaş ise vatandaşla-
rın girebileceği bir yüzme ha-
vuzunun olmamasından sitem 
etti. Vatandaş, “Yetişkinlerin 
girebileceği bir yüzme havuzu 
gerekiyor. Temennimiz odur 
ki, Mesut Üner tekrar aday olur 
ve hizmetlerine devam eder” 
şeklinde konuştu. 
“KÜLTÜR SANAT 
ZENGİNLEŞTİRİLMELİ”

Başka bir yurttaş ise, “İdea-
list bir başkanımız var, hizmet-
lerinden oldukça memnunuz,  
söyledikleri vaatlerin çoğunu 
gerçekleştirdi.  Çatalca sosyal 
tesisleriyle güzel bir görünüm 
kazandı. Kültür-sanat alanı 
zenginleştirilmeli” dedi.  
“KÖYDE ARABA 
ŞERİTLERİ YOK”

“Çatalca’da ikamet eden 
başka bir yurttaş da, “Köyü-
müzde araba şeritleri olmadığı 
için karşıdan karşıya geçerken 
zorlanıyorum.   Beyaz şerit bile 
çizmediler, karşıdan karşıya 
geçmek için 15 dakika bekliyo-
ruz” ifadelerine yer verdi. 
“OLDUKÇA MEMNUNUZ”

“Belediye’nin vermiş olduğu 
hizmetlerden oldukça memnu-
num” diyen başka bir yurttaş 
ise son olarak şunları söyledi: 
“Mesut Üner,  Çatalca’ya vere-
bileceği en iyi hizmeti veri-
yor.  Örnek vermek gerekirse, 
Çatalca Meydanı, yollar, köyler 
ve daha birçok hizmet. Çatal-
ca Çatalca olalı, böyle hizmet 
görmedi.” 

Serkan Horuz/KENT YAŞAM

Çatalcalılar Üner’i yere 
göğe sığdıramadı

Mart 2024’te gerçekleşmesi planlanan yerel se-
çimlere ilişkin çalışmalar sürüyor.  Yapılacak yerel 
seçimlerle birlikte yeni il belediye başkanları, ilçe 

belediye başkanları, köy ve mahalle muhtarları 
seçilecek. 2019’dan bu yana Adalet ve Kalkınma 
Partisi’nden (Ak Parti) Çatalca Belediye Başkanı 

olan Mesut Üner’in hizmetlerinden, halkın talep 
ve şikâyetleri ekseninde sokağın nabzını tuttuk. 
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Çalışmayla Maltepeli 
çocuklar toprakla tanışıp do-
ğayla iç içe vakit geçirecek. 3 
bin 900 metrekarelik alana sa-
hip tematik özellikteki parkta 
meyve bahçesi, hobi bahçele-
ri, sera, atölye eğitim alanı ve 
piknik alanları oluşturulacak. 
Çocuklar sera ve bostanlarda 
meyve ve sebze yetiştirmeyi 
öğrenecek. Çocuklara farklı 
alanlarda becerilerini geliştir-

me olanağı sunulacak. Park, 
Başıbüyük Mahallesi’ndeki 
Azerbaycan Halk Cumhuriyeti 
100. Yıl Parkı içinde hizmete
açılacak.
KILIÇ: ÇOCUKLARIMIZ 
DOĞAYLA TANIŞACAK

 Maltepe Belediye Başkanı 
Ali Kılıç, Maltepe’ye vatan-
daşların talepleri doğrultu-
sunda yeni park alanları ka-

zandırmaya devam ettiklerini 
belirterek “Maltepeli çocuk-
larımızı da unutmuyoruz. Bu 
parkta çocuklarımız toprakla, 
doğayla tanışacak. Aileleri-
miz şehrin içinde rahat nefes 
alacağı bir alana kavuşacak. 
Parkı en kısa sürede tamam-
layarak vatandaşlarımızın 
hizmetine sunacağız.” dedi. 

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Maltepeli çocuklar 
‘tarımla’ büyüyecek

Maltepe Belediyesi, çocuk dostu 
kent uygulamalarını yaygınlaştıran 
çalışmalarına devam ediyor. Maltepe 
Belediyesi Park ve Bahçeler Müdür-
lüğü’nce “Maltepe Çocuk Tarım Parkı” 
yapımına başlandı. 

Küçükçekmece Belediyesi Güzel Sanatlar Akade-
misi, sanatsal yeteneği olan çocuk, genç ve yetiş-
kinler için hazırladığı ücretsiz sanat eğitimleriyle 
kentin kültür ve sanat hayatına değer katmaya 
devam ediyor. 
BAŞVURULAR 25 EYLÜL’E KADAR

Dijital Sanat Eğitimlerinden, Yaratıcı Çocuk 
Atölyelerine, Güzel Sanatlara Hazırlıktan, Akademik 
Sanat Eğitimlerine toplam 29 ayrı branş için başvu-
rular 25 Eylül’e dek devam edecek.

Akademik bilgiyi ve sanat birikimini herkes ula-
şılabilir kılmayı hedefleyen Küçükçekmece Belediye-
si, Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü Güzel Sanatlar 
Akademisi, bu yıl da güncel akademik sanat anla-
yışıyla çocuk, genç ve yetişkinlerin yeteneklerine ve 
kişisel gelişimlerine katkı sağlayacak. 
7’DEN 70’E HERKES İÇİN 

4 ayrı kategoride gerçekleştirilen eğitimler kap-
samında; Dijital Sanat Atölyeleri,  Yaratıcı Çocuk 
Atölyeleri, Güzel Sanatlara Hazırlık ve Akademik 
Sanat Eğitimleri gerçekleştirilecek. 

Yaratıcı Çocuk Atölyeleri ve Dijital Sanat Atölye-
leri’nde yaş aralığına uygun olarak; yaratıcı resim, 
video kurgu, stop motion, temel grafik, temel 
animasyon, ebru, kaligrafi, yaratıcı resim eğitimi, 
video art, dijital illüstrasyon, çizgi roman, karakter 
tasarımı, karikatür, kısa film, dijital içerik üretimi, 
dijital medya, youtube, yazı sanatı ve tipografi bran-
şlarında eğitimler verilecek. 

Marmara Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi 
işbirliği ile gerçekleştirilecek Akademik Sanat Eği-
timleri kapsamında ise Temel ve İleri Seviye resim, 
temel sanat eğitimi, ebru, minyatür, tezhip, sanat 
tarihi, ince kağıt oymacılığı, kağıt konservasyonu, 
resim teknikleri, sanatta tasarım ve kurgu, klasik 
cilt ve fotoğraf branşlarında sanat eğitimleri düzen-
leniyor. Branşa göre 1, 2 veya 3 yıl sanat eğitim alan 
ve başarıyla tamamlayan öğrencilere Küçükçekmece 
Belediyesi ve Marmara Üniversitesi Güzel Sanatlar 
Fakültesi onaylı başarı belgesi veriliyor. 
GÜZEL SANATLAR ÖĞRENCİLERİ DESTEKLENİYOR

Akademi, güzel sanatlara hazırlık kurslarıyla 
da  liseden mezun olmuş üniversiteye hazırlanan 
gençleri güzel sanatlar fakültelerinin resim, grafik, 
animasyon, el sanatları gibi çeşitli bölümlerine 
yönelik sanat eğitimleri ile destekliyor. 

Eğitimlere kaydolmak isteyenler,  Küçükçekmece 
Belediyesi sosyal medya hesaplarından veya  http://
www.guzelsanatlarakademisi.ist/ adresinden iste-
dikleri eğitime yönelik ön kayıt belgelerini doldu-
rarak, başvurularını gerçekleştirebilirler. Akademi, 
yeni öğrencilerini 3-15 Ekim tarihleri arasında 
düzenleyeceği yetenek sınavlarıyla belirleyecek. 
Akademide dersler 17 Ekim 2023 Salı günü itibariyle 
başlayacak. KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Her yaştan yetenek
Küçükçekmece’de 
keşfedilecek
Küçükçekmece onlarca farklı branşa verdiği destekle 
her yaştan yeteneği keşfetmeyi sürdürüyor.

Milli Eğitim Bakanlığı Mes-
leki ve Teknik Eğitim Genel Mü-
dürlüğünce Bursa’da organize 
edilen MEB Robot Yarışması’nda 
bu yıl 81 il ve 18 ülkeden 12 bin 
716 katılımcı, 4 bin 733 robot-
la yer aldı. Yarışmaya Bağcılar 
Abdurrahman ve Nermin Bilimli 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 
de katıldı. 

Öğrenciler, "Endüstriyel 
Robot Kol", "Çizgi İzleyen (Temel 
Seviye)", "Çizgi İzleyen (İleri Se-
viye)", "Hızlı Çizgi İzleyen", "İn-
sansız Hava Aracı (Mini Drone)", 
"Mini Sumo", "Tasarla-Çalıştır", 
"Yumurta Toplama (Caretta Ca-
retta)", "Labirent Ustası", "Toz-
koparan Robot (Temel Seviye)", 

"Serbest Proje", "Temalı", "Su 
Altı Aracı (ROV)" ve "Otonom 
Araç" olmak üzere 14 kategoride 
birinci olmak için ter döktü.
TÜRKİYE 2’NCİLİĞİ
VE 3’ÜNCÜLÜĞÜ

Naim Süleymanoğlu Spor 
Kompleksi’nde düzenlenen 
yarışmada birbirinden ilginç 
elektronik cihazlar beğeniye 
sunuldu. Otonom Araç kategori-
sinde yarışan Bağcılar Abdurrah-
man ve Nermin Bilimli Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi öğren-
cileri finale kadar yükseldi. Zorlu 
geçen mücadelede öğrenciler, 
Türkiye 2’nciliği ve 3’üncülüğü 
elde etti.

ÖZDEMİR: HER ZAMAN
DESTEKÇİLERİYİZ

Bağcılar Belediye Başkanı 
Abdullah Özdemir de başarı-
lı öğrencileri ve okul müdürü 
Mehmet Aksu’yu makamında 
konuk etti. Öğrencileri ve emek 
veren öğretmenlerini tebrik eden 
Özdemir, “Hem ülkemize hem il-
çemize bu büyük gururu yaşatan 
kıymetli öğrencilerimizi yürek-
ten kutluyorum. Bugüne kadar 
olduğu gibi bundan sonra da her 
zaman onların yanında olacağız. 
Gençlerimiz yeter ki bir şeyler 
başarmak için uğraşsın biz her 
zaman destekçisiyiz” dedi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Bağcılar’ın gençlerinden büyük başarı
Bağcılar Abdurrahman ve 

Nermin Bilimli Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi 

öğrencileri, Bursa’da bu yıl 
15’incisi düzenlenen Ulusla-

rarası MEB Robot Yarışma-
sı’nda büyük bir başarıya 

imza attı. Bağcılarlı öğren-
ciler Otonom Araç katego-
risinde Türkiye 2’nciliği ve 

3’üncülüğü elde etti.

Etkinliklerin asla bitme-
diği Çatalca, Başkan Mesut 
Üner’in döneminde dör-
düncü kez Türkiye Motokros 
Şampiyonası’na ev sahipliği 
yaptı.
TÜRKİYE’NİN EN İYİ 
MOTOKROS PARKURU

Çatalca’da çok yoğun ge-
çen kültür, sanat ve spor dolu 
yaz dönemindeki tempo, 
Eylül ayında da çok yoğun 
bir tempoyla durmaksızın 
devam ediyor. Bu yıl Başkan 
Mesut Üner döneminde dör-
düncüsü gerçekleşen Türkiye 
Motokros Şampiyonası’na 
katılım hem sporcu hem 
de seyirci bazında oldukça 
yoğundu. Hafta sonu iki gün 
süren şampiyonda seyirciler 
adrenalin dolu anlar keyifli 
anlar yaşadılar. 

Şampiyona sonunda 
açıklamalarda bulunan Tür-
kiye Motosiklet Federasyonu 
Disiplin Kurulu Üyesi ve 
Yeditepe Motor Sporları Kulü-
bü Başkanı Zeki Başaran; 

‘’Türkiye’nin en iyi motokros 
parkurunda unutulmaz iki 
gün yaşadık. Bizler böyle-
sine kıymetli bir parkurda 
motokros sevenlere ücretsiz 
eğitimlerde veriyoruz. Bu 
vesileyle tüm yarışmacıla-
ra ve seyircilere kıymetli 
katılımlarından dolayı çok 
teşekkür ediyorum. Çatalca 
Belediye Başkanımız Mesut 
Üner’e mükemmel ev sahip-
liğinde bizlere sağladığı tüm 
imkanlar için teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar 
dilerim.’’ dedi.
DERECEYE GİREN 
SPORCULARIN SEVİNCİ GÖZ 
DOLDURDU

7’den 77’ye çok yoğun 
bir sporcu katılımcısında ol-
duğu Çatalca’daki Motokros 
Türkiye Şampiyonası’nda iki 
günün sonunda Başkan Me-
sut Üner’inde katıldığı ödül 
töreninde dereceye giren 
sporcuların sevinci görülme-
ye değerdi. 

Dereceye giren sporcular; 
50 cc’de : 1. Ahmet Hasan 
Yıldız  2.Rüzgar Bulutlu 
3.Alparslan Davran, 65 
cc.’de 1.Berkay Saray 2.Berar
destan Şenkalaycı, 85 cc.’de
1.Efe Okur

2. Mehmet Emin Hid 
3.Kerem Yılmaz, Mx’de
1.Arif Şişman 2.Şakir 
Şenkalaycı 3.Eray Esen-
türk, Mx1’de 1.Aleksandr 
Kurashew,  2.Mustafa Çetin
3.Galip Alp Baysan, Mx 2 A 
Grubu 1.Emircan Şenkalay-
cı 2.Ömer Uçum 3.Burak 
Arlı, Mx 2 Junior’da 1.Ömer
Uçum 2.Baran Bulut Koca-
man 3.Efe kemal Hid, Mx 
Senior’da 1.Volkan Özgür
2.Tayyar Gürpınar 3.Oktay 
Karahan, Veteran’da 1.Jivko
Bonen 2.Ceyhun Kalfalı
3.Hüseyin Neziroğlu ve Mx 
2 Kadınlar’da 1.Selen Tınaz 
2.Irmak yıldırım ve 3 Beyza 
Tohum oldu.

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Çatalca ‘Motokros’
şampiyonasına 

ev sahipliği yaptı
Türkiye Motokros Şampiyonası, Çatalca Beledi-
yesi’nin katkılarıyla Çatalca’da düzenlendi.

SPORUN KENTİ ÇATALCA 
Türkiye Motokros Şampi-

yonası sonunda açıklamalarda 
bulunan Başkan Mesut Üner; 
‘’Nakkaş mahallemizde ülke 
sporuna kazandırdığımız 
Türkiye'nin en mükemmel 
motokros parkurunda, cumar-
tesi ve pazar ülkemizin dört 
bir yanından gelen sporcuların 
katılımıyla bu yıl dördüncü 
kez "Türkiye Motokros Şam-
piyonası" gerçekleşti. Görev 
süremiz öncesi hayal ettiğimiz 
tüm projelerimizin bugün ha-
yata geçtiğini görmek bizleri 
oldukça mutlu ediyor. Çatalca-
mız gerek spora gerekse spor-
cuya yaptığımız yatırımlarla 
tıpkı kültür ve sanatta olduğu 
marka ilçe olma yolunda emin 
adımlarla ilerliyor. Bu tarz or-
ganizasyonlarımızda gördüğü-
müz coşku ve sevinç Çatalca-
mıza hizmet yolunda bizlere 
güç veriyor. Daha nice Türkiye 
Şampiyonalarına ev sahipliği 
yapmak umudu ve dileğiyle 
kalın sağlıcakla.’’ dedi. 

Kartal Belediyesi ve 
İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi (İBB),  Kartal’da sporun 
güçlenmesine ve sportif 
başarılara ortak olmak 
için amatör spor kulüple-
rine malzeme desteğinde 
bulundu.  

Kartal Belediyesi 
Gençlik ve Spor Hizmetleri 
Müdürlüğü ile İBB tarafın-
dan ortak gerçekleştirilen 
çalışmada, spor kulüplerine 
malzeme desteği bir törenle 
gerçekleştirildi. 

Törene, Kartal Belediye 
Başkanı Gökhan Yüksel’in 
yanı sıra; CHP Kartal İlçe 
Başkanı Mert Polat, İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi 
Gençlik ve Spor Müdürü 
Yardımcısı Mustafa Başti-
mur, Kartal Amatör Spor 
Kulüpleri Birliği Başkanı 
Nasır Süleymanoğlu, çok 
sayıda meclis üyesi ve spor 
kulübü başkanları ile yöne-
timleri katıldı. 
YÜKSEL: BAŞARILARA 
ORTAK OLMAK BİZLER İÇİN 
ÇOK KIYMETLİ

Törende konuşan Kartal 
Belediye Başkanı Gökhan 
Yüksel, Kartal Belediye-
si’nin sporun ve sporcunun 
yanında olduğunu vurgula-
yarak; “Hepinizin spor için 
gösterdiği çaba çok önemli. 
Kartal Belediyesi olarak yıl 
içinde ara ara yaptığımız 

nakdi yardımlarla, spor 
tesislerimizin iyileşmesi 
için attığımız adımlarla, 
Atalar, Karlıktepe gibi spor 
tesisleri ile Dragos Su Spor-
ları Merkezi ve parklardaki 
spor alanlarıyla amacımız 
Kartal’da sporda tesisleş-
meydi. 

İddiamız buydu. Ya-
kacık Spor Kompleksi ile 
iddiamızı daha da büyüt-
tük. Bugün İBB ile beraber 
bizler için çok önemli olan 
bir işi gerçekleştiriyoruz. 
Spor kulüplerimizin başarı-
larına bir nebze olsun ortak 
olabilmek bizler için çok 
kıymetli. 

İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’ne, Kartal Bele-
diyesi ailesi olarak teşek-
kürlerimizi sunuyoruz. 
İnanıyoruz ki bu destekler 
sayesinde spor kulüplerimi-
zin başarıları her geçen gün 
daha da artacak.” ifadeleri-
ni kullandı.

Kartal’da Amatör 
Kulüplere 

büyük destek

Başkan Yüksel’in 
konuşmasının ardından 
KASK / Kartal Amatör 
Spor Kulüpleri Birliği) 
Başkanı Nasır Süley-
manoğlu yıl içinde spor 
kulüplerine hem nakdi ve 
hem de malzeme desteği 
veren Kartal Belediye 
Başkanı Gökhan Yüksel 
ve İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu’na teşekkür 
etti. 

KENT YAŞAM 
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İBB YUVAMIZ İSTANBUL 
KREŞLERİNİN SAYISI 

65’E YÜKSELDİ
İstanbul Büyükşehir Belediyesi 

(İBB), önceki dönemde sıfır (0) olan 
kreş sayısını, 65’e çıkardı. Avrupa 
yakasında 3 (Beylikdüzü-Yakuplu, 
Bahçelievler-Yenibosna Merkez, 
Bayrampaşa-Yıldırım), Anadolu 
yakasında ise 5 (Pendik- Çamlık, 
Tuzla-Aydınlı, Ümraniye-Aşağı 
Dudullu, Sultanbeyli-Adil, Ataşe-
hir-Kayışdağı) Yuvamız İstanbul 
Kreşi, İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu’nun katılımıyla açıldı. Eski 
devlet bakanlarından Önay Alpago, 
CHP milletvekilleri Ali Gökçek, Suat 
Özçağdaş, CHP PM üyesi Onursal 
Adıgüzel Mehmet ve Beylikdüzü Be-
lediye Başkanı Mehmet Murat Çalık 
da toplu açılış töreninde İmamoğ-
lu’nu yalnız bırakmadı. Toplu açılış 
töreninde konuşan İmamoğlu, gün-
deme dair de önemli açıklamalarda 
bulundu. İmamoğlu, özetle şunları 
söyledi: 
“ÇOCUKLARIMIZ HAYATA YENİK 
DEĞİL,
EŞİTLENEREK BAŞLAYACAK”

“Yaptığımız 8 kreşle, 823 
ailenin hayatı kolaylaşacak aynı za-
manda. Bu kreşlerde çocuklarımız 
en modern, en sağlıklı koşullarda 
yetenekler kazanacak ve hayata 
yenik değil, eşitlenerek başlaya-
cak. Kreşlerin, böylesi bir tarihi bir 
dönemde, her yönüyle Cumhuriyet 
fikrine ve Cumhuriyet’imizin yü-
züncü yılına çok yakışan bir hizmet 
olduğunun, çok simgesel değeri 
olduğunun altını çizmek isterim. 
İBB kreşleri, Cumhuriyet’in ço-
cuklarının eşit ve adil bir biçimde, 
Cumhuriyet’in çocukları olduğunu 
onlara hissettirecek şekliyle hazır-
lanmalarının ana merkezi haline 
dönüşüyor. Çünkü Cumhuriyet, as-
lında ilk olarak çocuklara eşitlik ve 
adalet getiren bir sistemdir. Cum-
huriyet, her şeyden önce, imkan ve 
fırsat eşitliği sağlayan bir yönetim 
biçimidir. Bu şehrin bütün çocukla-
rı, Cumhuriyet’in çocuklarıdır. Her 
biri için hak ettikleri değeri onları 
verme konusunda biz de sorumlu 
Cumhuriyet yöneticileriyiz. Bunun 
hakkını vereceğiz. Sonuna kadar 
da bunun mücadelesini vereceğiz. 
Bize eşitlik ve toplumsal adalet 
duygusunu, Cumhuriyet’in kazan-
dırdığını aslında hepimiz biliyo-
ruz. Cumhuriyet’in değerini bilen, 
Cumhuriyet’in ilke ve ideallerine 
sahip çıkan kuşaklar yetiştirmekle 
de yükümlüyüz.”
“ÇOCUKLARIMIZA, GENÇLERİMİZE, 
ANNELERİMİZE BU FIRSATI 
TANIYAN, EŞİTLİKÇİ BİR YÖNETİM 
OLMAKTAN VAZGEÇMEYECEĞİZ”

“Hemşehrilerimizin çok zor bir 
ekonomik dönemde aile yaşam-
larını sürdürdüklerinin farkında-
yız. Attığımız her adımın, ortaya 
koyduğumuz her hizmetin, bir 
yanıyla da bu ekonomik zorluk-
ları ortadan kaldıran, hafifleten 
çalışmalar olduğunu söylemek 
isterim. Biz, örneğin burada, KDV 
dahil aylık 1200 lira ücret alıyoruz. 
Bu, bugünün ekonomik koşullarına 
göre çok düşük bir ücrettir. Ama biz 
bunu nasıl yapıyoruz? İşte bugünün 
ekonomik koşullarında ihtiyacı olan 
ailelerimizin bu desteği almalarıy-
la, çocuklarını kreşlere vermelerini 
sağlama amacıyla yapıyoruz. Ama 
bu tam da aslında iktisadı önde 
tutan, tasarruflu ve bereketli bir 
bütçeyi yönetme kabiliyetini ortaya 
koymanın karşılığı. İşte bu sebeple 
biz, binlerce çocuğumuza bu şekil-
de, bu mali düzenle eğitim veren 
bir kurum oluyoruz. Yine 5000’in 
üzerinde gencimizi yurtlarında ba-
rındıran bir kurum oluyoruz. Yine 
çok düşük bir ücretle, 8-10 ayda mil-
yona yakın insanı misafir eden Kent 
Lokantaları’nı açıyoruz. Yine 500 
bine yakın annenin, 0-4 yaş arası 
çocuğunu kucağına alıp, kartıyla 
beraber bu şehri ücretsiz dolaşma-
larını sağlıyoruz. Yine daha önce 
hiç yokken, -kreş hiç yoktu, burs 
hiç yoktu, yurt hiç yoktu- şimdi 75 
bin gencimize burs dağıtacağız. 
Ve bunların hiçbirisine dışarıdan 
bir el girmeyecek. Tamamen adil 
bir sistem içerisinde çocuklarımı-
za, gençlerimize, annelerimize bu 
fırsatı tanıyan, eşitlikçi bir yönetim 
olacağız. Bu karakterden ve kimlik-
ten asla vazgeçmeyeceğiz.”

KENT YAŞAM 

İBB, önceki yönetim döneminde sıfır (0) olan kurum kreşlerinin sayısını 65’e yükselt-
ti. 8 yeni Yuvamız İstanbul Kreşi’nin daha toplu açılışını gerçekleştiren İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, “Biz, dönem başladı başlayalı, seçim ortamı da dahil, öyle laflar işittik, öyle 

şeyler yaşadık ki; bazen bu kötü aklın yaratıcılığıyla ilgili gerçekten ben bile şaşkınlığa uğruyorum 
her gün. Bu kadar kötülüğe dönük marifet üreten insanlara diyorum ki, ‘Biraz da iyiliğe çalış-

sanız, bu ülke çok daha iyi olacak.’ Yani gidip, ne bileyim, metronun merdivenlerine taş koyarak 
veya bir demir parçası koyarak, onları bozmaya çalışmak ya da yol güzergahı üzerinde bir işi, bir 
sistemi bozmaya çalışmak… Yani bir kurumu kirletmek; İETT, Halk Ekmek gibi… Saçma sapan 

girişimlerin içinde bulunmak… Koca koca televizyon kanallarını veya medya kuruluşlarını bu 
işe seferber etmek… Nedir tek dertleri? ‘Ekrem'i kötü yapalım. Ekrem aşağı, Ekrem yukarı…’ O 

kötü insanların kafasına Ekrem kadar taş düşsün diyeceğim ama diyemiyorum. Sadece, ‘Allah akıl 
versin’ diyorum onlara. Başka da bir şey demiyorum” dedi. Atılan 8 temelle birlikte, İstanbul 

genelindeki İBB kreşlerinin toplam sayısı 65’e yükseldi. Açılan 823 kapasiteli 8 yeni 
merkezle, toplamda 28 ilçede 65 kreşe ve 6.042 öğrenci kapasitesine ulaşıldı. 

Birleşmiş Milletler Ekono-
mik ve Sosyal Konseyi bünye-
sinde yapılan toplantılar için 
A.B.D.'nin New York kentine 
giden Avcılar Belediye Başkanı 
Turan Hançerli yurda döndü. 
BM kürsüsünde üçüncü kez 
konuşma yapan ve başarılı 
çalışmalarını tüm dünyaya 
anlatan Hançerli coşkuyla kar-
şılandı.  Hançerli’yi İstanbul 
Havalimanı’nda Avcılar Bele-
diyesi meclis üyeleri, başkan 
yardımcıları, birim müdür-
leri, yakın dostları ve ailesi 
karşıladı. Ayağının tozuyla 
belediye başkanlığı binasına 
gelen Hançerli’yi belediye 
personeli ve Avcılarlılar kapıda 
karşıladı.
HANÇERLİ: BM’NİN 
KARARLARINA ZEMİN 
OLUŞTURDUK

Avcılar Belediye Başkan-
lığı’nda coşkuyla karşılanan 
Başkan Hançerli’nin konuş-
ması şöyle;

Çok kıymetli çalışma 
arkadaşlarım ve Avcılarlı 
hemşehrilerim hoş geldiniz ve 
hoş bulduk. Birleşmiş Mil-
letler kürsüsünden dünyaya 
seslenmek çok heyecanlı ve 

gurur vericiydi. Ama bugün 
burada sizin içinizde, yanı-
nızda olmak, sizlerin bu güzel 
hoş karşılaması ondan daha 
gurur verici ve daha mutluluk 
verici.  Birleşmiş 
Milletlerde son 
2 yıl içerisinde 3 
defa o kürsüyü 
kullanarak tüm 
dünyaya seslen-
dik. Dünyaya 
kendimizi anlattık 
ve daha güzel bir 
dünyanın nasıl 
kurulabileceğine 
ilişkin görüşleri-
mizi söyledik. Bir-
leşmiş Milletler, 
Türkiye Cumhuri-
yeti Devleti’nin de 
kurucusu bulun-
duğu 1945 yılında kurulan 
ve hâlihazırda 193 ülkenin, 
barış. adalet, huzur ve güvenli 
bir dünya için tüm dünya ül-
kelerinin neredeyse bir araya 
gelip çalıştığı, emek sarf ettiği 
bir mekan. Ve genel merkezi 
Amerika'da New York’ta. Her 
yıl bu aylarda genel kurulu 
yapılır. Ve. 78. genel kurula 
Avcılar halkının temsilcisi 
olarak, dünya liderlerinin 

konuşmalarına şahitlik ettim. 
Sizlerin adına, sizleri temsilen 
oradan bulundum. Ve daha da 
önemlisi dünya liderlerinin 
alacağı kararlara temel oluştu-

racak önerilerde 
bulunduğumuz 
yüksek seviyeli 
politik forum-
larda konuş-
macı olarak yer 
aldım. Ve bizim 
konuşmaları-
mız, önerileri-
miz Birleşmiş 
Milletlerin 
kararlarına 
altlık oluştur-
du. Kararları-
nın maddeleri 
hâline geldi. Bu 
nedenle gurur-

luyum mutluyum. Bu gurur 
bütün Avcılar’ın, hepinizin.

Ve tabii orada yaptığımız 
konuşmalarda da neye vurgu 
yaptık? Bundan belki bir-
kaç cümle söz etmek lazım. 
Öncelikle yerelin çok önemli 
olduğunu ve yerelin mutlaka 
güçlendirilmesi gerektiğini 
her aşamada vurguladık. Ye-
relden kastımız, kent, köy... 
Yerelden kastımız insanların 

en alt düzeyde yaşadığı yerler. 
Dünya, uzun süredir hep bir 
araya gelmeye ,büyük ölçek-
lerde birliktelikler kurmaya 
çalışıyor. İşte Dünya Sağlık 
Örgütü,  çalışma örgütü, 
UNICEF, Avrupa Birliği, Bir-
leşmiş Milletler gibi.  Fakat 
son yıllarda, özellikle pande-
mi zamanında görüldü ki bu 
büyük kuruluşlar, uluslararası 
kuruluşlar hala bazı şeyleri 
tartışırken, yerel kendi soru-
nun merkezinde ve çözümün 
paydaşlarının hemen yanı 
başında olduğu için sorunlara 
karşı çözüm üretmiş ve yolda 
almış. İşte pandemi de bunu 
gördük. Pandemide Dünya 
sağlık Örgütü pandemi nedir 
ne yaparız diye düşünürken 
bizim ülkemizdeki merkezi 
hükûmet ben ne yaparım diye 
düşünürken sadece Avcılar-
da değil tüm Türkiye de tüm 
dünyada yerel ve belediyeler 
tabii Avcılar’da da Avcılar 
Belediyesi maskeyi de dağıt-
mıştı evin dışına çıkamayan-
larının gıdasını da almış evine 
ulaştırmıştı. İşte yerelin bu 
dönüştürücü bu biri bin yapan 
gücü nedeniyle, yerelin daha 
da güçlendirilmesi gerekti-

ğini her aşamada vurguladık 
vurgulamaya devam edeceğiz. 
Özellikle bize ait Avcılara ait 
bir kavram. Yerel kalkınma, 
yerinden kalkınma, aşağıdan 
yukarıya kalkınma. Aşağıdan 
yukarıya doğru kalkınmayı 
tüm dünya literatürüne kat-
tık. Çünkü kalkınma deyince 
büyüklüğü konuşuyorlar. 
Çünkü kalkınma deyince bir 
ülkenin ne kadar zengin oldu-
ğu konuşuluyor. Fakat gerçek 
kalkınma, gerçek sürdürülebi-
lir kalkınma en aşağıdan yani 
en yoksul kesimlerin kalkınıp 
kalkınmadığıyla doğru oran-
tılıdır. Aşağılar kalkınmadan, 
yoksulluk bitmeden azalma-
dan gerçek kalkınma olmaz 
dedik, demeye devam edece-
ğiz. Ve gerçeği de bu! Ülkemiz-
de de bunu aslında yaşıyoruz. 
İşte bunun için gelir adaletini, 
bunun için aşağıdan yuka-
rıda kalkınmayı ifade ettik, 
anlattık ve anlatmaya devam 
edeceğiz. Ve bu söyledikleri-
miz oralarda kabul görüyor ve 
çokça alkışlanıyor. İşte Avcılar 
dönüşüyor, Avcılar dünyayı 
dönüştürüyor. Dönüştürmeye 
devam edeceğiz. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

BM’nin daimi konuşmacısı 
Hançerli’ye coşkulu karşılama

Birleşmiş Mil-
letler’de üçüncü 
defa dünyaya 
seslenen Avcılar 
Belediye Başkanı 
Turan Hançerli, 
yurda dönüşünde 
coşkuyla karşı-
landı.

Adnan Kahveci Mahallesi’nde 
60 daireden oluşan bir sitenin 
kentsel dönüşüm çalışmaları kap-
samında yenilenmesi için yıkımı-
na başlandı. “Kentsel dönüşüm 
Beylikdüzü’nde en fazla önem 
verdiğimiz konuların başında 
geliyor” diyen Başkan Çalık, “ Bu 
kentte yaşayan insanların daha 
huzurlu bir kentte yaşaması adı-
na yerel yönetim olarak elimizden 
gelenin fazlasını yapma çabası 
içindeyiz” ifadelerini kullandı.

Beylikdüzü Adnan Kahveci 
Mahallesi’nde 60 daireden oluşan 
bir sitenin kentsel dönüşüm 
çalışmaları kapsamında yıkımına 
başlandı. İlçedeki tüm kentsel dö-
nüşüm süreçlerini destekleyerek 

yakından takip eden Beylikdüzü 
Belediye Başkanı Mehmet Murat 
Çalık, kentsel dönüşüm sürecini 
bütüncül bir yaklaşımla ele al-
dıkları ifade etti. Yıkılan 2 bloklu 
sitenin yerine 84 daireli güvenli 
binaların yapılacağını dile getiren 
Başkan Çalık, siteye ait otopark ve 
yeşil alanlarının da yapılacağını 
söyledi.        
 ÇALIK: HER DAİM YANINDAYIZ

“Kentsel dönüşüm Beylikdü-
zü’nde en fazla önem verdiğimiz 
konuların başında geliyor” diyen 
Başkan Çalık, “Bu kenti dirençli 
hale getirmek için elimizden ge-
len gayreti gösteriyoruz. Biz Bele-
diye olarak süreçlerde hak sahip-
lerinin her daim yanındayız. Bu 

kentte yaşayan insanların daha 
huzurlu bir kentte yaşaması adı-
na yerel yönetim olarak elimizden 
gelenin fazlasını yapma çabası 
içindeyiz. Bugün burada herhalde 
en mutlu insanlardan birisiyim. 
Bu kentin belediye başkanı olarak 
kentteki kırılgan, beton ömrünü 
tamamlamış artık içinde yaşayan 
insanlarımıza güvenli yuva ol-
manın ötesine geçmiş konutların 
yenilenmesi benim için öncelikli. 
Beylikdüzü’nün her mahallesinde 
dönüşümleri gerçekleştiriyoruz. 
Gürpınar Sitelerde yaptığımız uy-
gulamalar var. Bu sitede yaşayan 
insanlar da artık güvenli konutla-
rında yaşayacaklar” diye konuştu. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ 

Beylikdüzü büyük
bir hızla dönüşüyor

Daha dirençli bir Beylikdü-
zü inşa etmek için çalışma-
larını sürdüren Beylikdüzü 

Belediyesi, ilçedeki tüm 
kentsel dönüşüm süreçle-

rini destekliyor. 
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HALKALI İBADULLAH CAMİİ VE KURAN KURSU 
YAPTIRMA VE YAŞATMA

OLAĞAN GENEL KURUL İLANI

Halkalı İbadullah Camii ve Kuran Kursu Yaptırma ve Ya-
şatma Derneği yönetim kurulu dernek merkezinde toplanarak 
aşağıdaki kararı almıştır.

Dernek yönetim kurulu başkan Bayram Ali Yıldırım baş-
kanlığında toplanarak derneğimizin Olağan Genel Kurulunun 
08/10/2023 Pazar günü saat 14:00'te Halkalı Merkez Mahalle-
si Mahmutbey Caddesi Saral Sokak No:2’de bulunan dernek 
merkezinde aşağıdaki gündem maddesine göre toplanacağını 
çoğunluk sağlanamadığı takdirde aynı gün ve aynı adreste aynı 
saatte 15/10/2023 günü yapılmasına karar alındı.

Bu karar oybirliğiyle alınmıştır. Dernek üyelerine gazete 
ilanı yoluyla duyurulması uygundur.

GÜNDEM-
1. Açılış yoklama
2. 2-Divan Kurulu ve başkanın seçilmesi
3. Saygı Duruşu
4. Yönetim Kurulu Ve Denetim Kurulu Raporunun Okun-

ması
5. Yönetim Ve Denetim Raporlarının İbrası
6. Tahmini Bütçenin Görüşülmesi
7. Yönetim Ve Denetim Kurulu Üyelerinin Seçimi
8. Dilek Ve Temenniler
9. Kapanış.

İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB), 2020 
yılında başlattığı İstanbullu üreticilerin girdi 
maliyetlerini azaltmak, tarımsal üretimden 
çekilen çiftçilere geri kazanmak amacıyla 
başlattığı desteklerine bir yenisini daha ekledi. 
İBB tarihinde ilk kez, 1.982 çiftçiye, toplam 
maliyeti 18 milyon TL olan arpa ve yulaf tohu-
mu dağıtımına başlandı. Dağıtım için Büyük-
çekmece Güzelce Kapalı Pazar’da düzenlenen 
tören; CHP Genel Başkan Yardımcısı Gökhan 
Günaydın, İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu ve 
Büyükçekmece Belediye Başkanı Hasan Ak-
gün’ün katılımlarıyla gerçekleştirildi. Tören 
için organize alanı dolduran çiftçiler, alkışlarla 
karşıladıkları İmamoğlu’na yoğun ilgi göster-
di. Dağıtım töreninde, sırasıyla; çiftçiler adına 
Soner Yılmaz Ereke, Büyükçekmece Ziraat Oda-
sı Başkanı Sezgin Erçağ, Akgün ve İmamoğlu 
birer konuşma yaptı. 
İMAMOĞLU: EN ÇOK GURURLANDIĞIMIZ 
HİZMETLERDEN BİRİSİ

Ekonomik kriz nedeniyle üretim yapamaz 
hale gelen çiftçilere destek olmak yola çıktıkla-
rını belirten İmamoğlu, şunları söyledi: 

“Ekonomik krizin derinden etkilediği çift-
çilerimizin, çiftçilik yapmayı bile bıraktığı bir 
dönemde, ‘Biz, İstanbul'un tarımsal alanla-
rını nasıl güçlendirebiliriz? Çiftçilik yapmak 
isteyen, İstanbul'un topraklarını yeşertmek 
isteyen hemşehrilerimize nasıl destek olabili-
riz’ diye baktık. Ve, ‘Biz buradayız’ diyerek, İBB 
olarak iki 2020 yılından bu yana İstanbul'un 
çiftçilerine destek olmaya başladık. Gerçekten 
en çok gururlandığımız hizmetlerden biri-
sini İstanbul'da hayata geçirdik. Gerçekten 
mutluyuz, gerçekten onurluyuz ve gururlu-
yuz. Bizim de bu hizmet sürecine eşlik eden 
tarım kooperatiflerimize, çiftçilerimize, bu iş 
birliğini sunan çok kıymetli arkadaşlarımıza, 
hemşehrilerimize, bizimle iş birliği içinde olan 
çok değerli ilçe belediyelerimize, başkanlarımı-
za ve aynı zamanda geçmişte de tarıma verdiği 
mesleki meslekle beraber, Türkiye Büyük 
Millet Meclisi’ndeki görevinden önce bir arada 
olduğum ve bu süreci başından beri beraber 
dokuduğumuz, ördüğümüz çok sevgili Sayın 
Gökhan Günaydın'a da hepinizin huzurunda 
teşekkür ediyorum.”
“YALNIZCA İSTANBULLU ÇİFTÇİLERİMİZE
DESTEK SUNMAKLA KALMADIK…”

“Göreve geldiğimiz günden bu yana, 
yazlık sebze fidesi ve özellikle bu buna benzer 
desteklerle başladığımız süreç, artık kışlık fide 
desteği, yağlık ayçiçeği tohumundan silajlık 
mısır tohumuna, ekmeklik buğday tohumu 
dağıtımıyla beraber sürdü” diyen İmamoğlu, 
“Hiçbir alanda eksiklik bırakmamaya, gübre-
den mazota, balıkçılarımıza desteklerimizden 
koruyucu ekipmanlarına, kuzu besi yeminden 
arı yemi desteğine varıncaya kadar, her detaya 
katkı sunmaya gayret ettik. Yalnızca İstanbul-
lu çiftçilerimize destek sunmakla kalmadık; 
Türkiye'nin farklı yerlerinden gelen taleple-
re de cevap verme gayreti içerisinde olduk. 
Aynı zamanda, zor zamanlar geçiren deprem 
bölgesindeki çiftçilerimize de katkı sunma 
konusunda özenli bir gayret gösterdiğimizi de 
buradan belirtmek istiyorum. Bugün burada 
da olduğu gibi, ziraat odalarımıza ve tarımsal 
kalkınma kooperatiflerine de makine ve ekip-
man desteğinde bulunarak, onların gücüne 
güç katmak gayretinde olduk” ifadelerini 
kullandı. Çiftçilerin, ekonomik krizden dolayı 
üretimi bırakma noktasına geldiğini bildikle-
rinin altını çizen İmamoğlu, “Bu zorluklarına 
destek olma konusunda da gayret ediyoruz. 
Tarım yapmayı bırakıyorlar, toprakla uğraşma-
yı bırakıyorlar mecburiyet içerisinde. İşte bu 
gidişata ‘dur’ deme sorumluluğunu üstlendik. 
Bugün verdiğimiz desteklere bir yenisini daha 
ekliyoruz ve İstanbul'da 1.982 çiftçimize, 20 
milyon liraya yakın bir maliyetle, arpa ve yulaf 
tohumu dağıtımı yapıyoruz. Hayırlı ve uğurlu 
olsun” şeklinde konuştu. 
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Çiftçiye arpa ve
yulaf tohumu

İBB tarihinde ilk;

Konuşmaların ardından; 
Günaydın, İmamoğlu, Akgün 

ve beraberlerindeki heyet, önce 
İstanbul genelinde üretim yapan 

1.982 çiftçiye ulaştırılacak, toplam 
maliyeti 18 milyon TL olan arpa ve 

yulaf tohumu dağıtımını başlat-
tı, ardından da Büyükçekmece 

Belediyesi Tarım Market Açılışı’nı 
gerçekleştirdi. İmamoğlu ve bera-
berindeki heyet, daha sonra Ulaş 

Mahallesi’ne geçerek, tamamlan-
dığında, maraton mesafesi olan 

42,195 kilometrelik bir parkura ka-
vuşacak Büyükçekmece Göl Kenarı 

Yürüyüş Alanı’nda incelemelerde 
bulundu.

BÜYÜKÇEKMECE GÖLÜ
KIYILARINA MARATON 

MESAFESİNDE 
YÜRÜYÜŞ ALANI

GELİYOR

Ataşehir Belediyesi'nin 
bu yıl sekizincisini düzen-
lediği Kardeş Kültürlerin 
Festivali'nin altıncı gü-
nünde usta sanatçılar Arif 
Sağ, Belkıs Akkale, Erdal 
Erzincan ve Tolga Sağ mü-
zikseverlere türkü ve deyiş 
ziyafeti yaşattılar.
BÜYÜK İLGİ

Mustafa Kemal Mahal-
lesi İBB Deprem Parkı’n-
da gerçekleşen konsere; 
CHP PM üyesi ve İstanbul 
Milletvekili Gamze Akkuş 
İlgezdi, Ataşehir Belediye 
Başkan Yardımcıları, CHP 
Yüksek Disiplin Kurulu 
Üyesi Doğuşcan Aydın 
Aygün, CHP Ataşehir İlçe 
Başkanı Celal Yalçın,  Mal-
tepe İlçe Başkanı Kenan 
Otlu, Belediye Meclis Üye-
leri, Ataşehirli Muhtarlar 
ve çok sayıda Ataşehirli 
katıldı.
AYAKTA ALKIŞLANDILAR

Konser programında 
sırasıyla Türk Halk Müziği 
ses sanatçıları Tolga Sağ 
ve Erdal Erzincan sah-
ne alarak türkülere ses 
verdiler. Ardından Arif Sağ 
ve Belkıs Akkale sevilen 
eserlerini dinleyicilerle 
hep bir ağızdan seslendir-
diler. Anadolu’nun birçok 
yöresinden türkülerin 
seslendirildiği gecede 
sanatçıların muhteşem 
performansı, izleyiciler 
tarafından ayakta alkış-
landı.

Bağlama ustası Arif 
Sağ’a ve geceye emek veren 
sanatçılar Belkıs Akkale, 
Erdal Erzincan ve Tolga 
Sağ’a teşekkürlerini sunan 
Ataşehir Belediye Başka-
nı Battal İlgezdi, festival 
anısına sevilen sanatçılara 
plaket ve çiçek takdim etti. 
HAFTA SONU
MUHTEŞEM FİNAL

Festival programı; 22 
Eylül Cuma günü Kayışda-
ğı Mahallesi’nde Mustafa 
Ceceli ve Selçuk Balcı kon-
serleri, 23 Eylül Cumartesi 
günü Atatürk Mahallesi 
ATAPARK Konser Alanı’n-
da sevilen Türk rock grubu 
Duman konseri ve son 
olarak 24 Eylül Pazar günü 
İçerenköy Mahallesi Adem 
Sokak’ta Tan Taşçı konse-
riyle son bulacak. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Ataşehirlilere 
‘Türkü’ ziyafeti

Ataşehir Belediyesi’nin 
düzenlediği 8. Kardeş 

Kültürlerin Festiva-
li’nin altıncı günkü 

konukları, Türk Halk 
Müziği’nin usta isimleri 
Arif Sağ, Belkıs Akkale, 
Erdal Erzincan ve Tolga 

Sağ oldu. 

Sefaköy’de esnafın derdiyle dertlenen, 
maddi ve manevi anlamda onlara desteği-
ni esirgemeyen Sefaköy Birleşik Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası, Ahilik Haftası’nı tüm 
coşkusuyla yaşatıyor.
AHİ BABASI SEÇTİLER

Oda Ahilik Haftası kutlamaları kap-
samında ‘Ahilik’ ahlakını mesleğinde 
her daim yaşatan oda üyelerinden Yavuz 
Mehmet Dik ‘Ahi Baba’ unvanını aldı. 

Dik’e, Sefaköy Birleşik Esnaf ve Sana-
tarlar Odası Başkanı Sait Yüksek, Baş-
kan Vekili Ünal Yurtlu, yönetim kurulu 
üyelerinden Yavuz Arkan ve Orhan Kırım 
tarafından ziyaret gerçekleştirildi ve pla-
ket hediye edildi.

Başkan ve yönetim kurulu üyeleri 
Yavuz Mehmet Dik’e, Ahilik ahlakının 
nesilden nesile devamını ve mesleğinde 
başarılar dilediler.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Örnek ahlakıyla Sefaköy’ün 

‘Ahi Babası’ oldu
Sefaköy Birleşik Esnaf ve Sanatkarlar Odası, Ahilik 
Haftası kapsamında bir dizi esnaf ziyareti yaptı.

19 Eylül Gaziler Günü için 
Kâğıthane’de bir dizi etkinlik 
düzenlendi. Cengizhan Ana-
dolu Lisesi’nde düzenlenen 
törenle başlayan etkinlikler, 
Kâğıthane Belediyesi’nin 
Nurtepe Sosyal Tesisinde son 
buldu.

Cengizhan Anadolu 
Lisesi'nde gerçekleştirilen 
programda öğrenciler günün 
anlam ve önemine uygun 
dinleti ve sergilerle duygulu 
anlar yaşattı.

Törenin ardından Nurtepe 
Sosyal Tesislerinde düzenle-
nen programda; Kaymakam 
Niyazi Erten ve Kâğıthane Be-
lediye Başkanı Mevlüt Öztekin 
gaziler ve aileleriyle bir araya 
geldi.Nurtepe Sosyal Tesisle-
rinde düzenlenen programda 
Başkan Öztekin; “Gazilerimi-
ze şükranlarımı sunuyor ve 
onlara sağlıklı bir ömür dili-
yorum. Hakk’ın rahmetine 
kavuşan gazilerimizi ve aziz 
şehitlerimizi minnetle yâd 
ediyorum.” diye konuştu.

AZİZ VATANIN ASİL KAHRAMANLARI UNUTULMADI

İBB, 2020 yılında başlattığı ‘İstanbullu 
çiftçilere destek’ hizmetlerine, ücretsiz 
arpa ve yulaf tohumu dağıtımını başlattı. 
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Bir süredir adaylığı konuşu-
lan Özgür Çelik, CHP İstanbul 
İl Başkanlığı için Sarıyer’de 
bulunan CHP İstanbul İl Baş-
kanlığı önünde miting hava-
sında geçen buluşmada CHP 
İstanbul için adaylığını açıkla-
dı. Adaylık açıklamasına CHP 
Genel Başkan Yardımcıları, PM 
üyeleri, CHP ilçe başkanları, 
CHP İstanbul Kadın Kolları 
Başkanı Yeşim Yankılıç,  CHP 
İstanbul milletvekilleri Gökhan 
Zeybek, Taşkın Özer, Kartal Be-
lediye Başkanı Gökhan Yüksel, 
Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza 
Akpolat, İBB Meclis Üyeleri ile 
çok sayıda partili katıldı. 

ÇELİK: DEMOKRASİNİN TEK 
TEMSİLCİSİ CHP’DİR

CHP’nin demokrasiyi 
savunan tek parti konumunda 
olduğunu vurgulayan Özgür 
Çelik şöyle konuştu;

“Ne mutlu bize ki gözbe-
beğimiz, Cumhuriyet Halk 
Partimiz 100 Yaşında! 

100 yıl önce aydınlanma 
meşalesini yakan Cumhuriyet 
Halk Partisi ‘’parti içi demokra-
siyi ülkemizde yaşatan’’ yegane 
partidir. 

Birçok siyasi parti, yönetim 
kademelerini lider sultasıyla 
belirlerken, Cumhuriyet Halk 
Partisi, mahallelerde sandığı 
kurarak delegelerini seçiyor. 

Seçilen delegeler İlçe Baş-
kanlarını, İl Başkanlarını, 
yönetim kademelerini ve Genel 
Başkanı seçiyorlar. 

Bugün televizyonlarda 
partimizin kongre ve kurultay 
süreçlerini tartışarak CHP’yi 
zayıflatmaya çalışanlar şunu 
iyi bilmelidir: 

Asıl tartışılması gereken, 
lider sultasıyla yönetilen parti-
lerdir. 

Asıl tartışılması gereken 
hem ülke yönetiminde, hem de 
parti yönetiminde ‘’tek kişi’’ 
tarafından alınan kararlardır.

Cumhuriyet Halk Partisi 
örgütleri parti içi demokrasiyi 
yaşatmaya devam edecektir. 

Hatta ‘’parti içi demokra-
siyi’’ güçlendirmek adına,ka-
dınların ve gençlerin siyasal 
alandaki varlığını artırmak 
için sesini yükseltmeye devam 
edecektir. 

Parti örgütleri önseçim, 
dönem kuralı ve karar alma 
süreçlerine etkin katılım ko-
nularında sesini yükseltmeye 
devam edecektir.”

“İKTİDAR YOLCULUĞU
İÇİN SİL BAŞTAN”

20 yılı aşkın süredir demok-
rasimizi zedeleyen, toplumu 
kutuplaştıran, özgürlükleri 
sınırlandıran, ülkemizin 
zenginliklerini bir avuç insana 
aktararak zengini daha zengin, 
yoksulu daha yoksul yapan 
iktidara ve bu düzene son vere-
medik. 

29 Mayıs sabahından 
itibaren ilçemde mahalleleri 
ve sokakları ziyaret ettim. Ko-
nuştuğum her yaş ve kesimden 
vatandaşta gördüm ki komşu-
larımda bir umutsuzluk hakim. 

Gördüm ki, bu ülkenin bir-
likte ve güçlü olmasını isteyen 
vatandaşları, makul ve sağdu-
yulu yurttaşları umutsuz. 

Bilinmelidir ki, Cumhuriyet 
Halk Partisi yöneticileri olarak 
bizler, ekseriyetle bunun bilin-
cindeyiz.

Bilinmelidir ki, halkımızın 
bu sonucu kabullenemediğinin 
farkındayız.

Partimize ve muhalefete 
umut bağlayan milyonlarla 
‘’öz eleştiri vererek’’ yeniden 
kucaklaşmamız gerektiğinin 
bilincindeyiz. 

Görevlerimizin ve sorumlu-

luklarımızın farkındayız.
Bunun için asla mücade-

leden vazgeçmeyeceğiz ve çok 
çalışacağız.

Cumhuriyet Halk Partisi 
olarak, 100 yıllık birikimimiz-
le, bu topraklarda umudu yeni-
den yeşertecek gücümüz var!

Halkımızın hayal kırıklığını 
giderecek, yeniden iktidar yol-
culuğunu sil baştan başlatacak 
enerjimiz var!

Cumhuriyetimizin ikinci 
yüzyılında yeniden başlata-
cağımız çoğulcu demokrasi 
mücadelesine güç vermek için 
İstanbul var!

Biz varız!
Demokrasi için biz varız! 

Özgürlük için biz varız! Adalet 
için biz varız! 

Yargı bağımsızlığı için biz 
varız! Özgür üniversiteler için 
biz varız! 

Özgür basın için biz varız! 
Yoksullukla mücadele için biz 
varız! 

Bu güzel ülkenin çocukla-
rına, gençlerine, kadınlarına 
eşit, özgür, yaşanılır bir hayat 
sunmak için biz varız!

Unutmayalım İstanbul’dan 
yakılacak bir meşale tüm Türki-
ye’deki demokrasi mücadelemi-
ze ışık olacaktır.

“İBB BU ŞEHİRDE TARİH YAZDI” 
2019 seçimlerinde Genel 

Başkanımız Sayın Kemal Kı-
lıçdaroğlu’nun öncülüğünde 
kurulan ittifakla bunu gerçek-
leştirdik.

Büyükşehir Belediye Başka-
nımız Sayın Ekrem İmamoğlu 
yönetiminde İstanbul, 4 yılda 
daha özgür, daha adil, daha 
yeşil bir şehir haline geldi!

İBB salgında, ekonomik 
krizde, derinleşen yoksullukla 
mücadelede ailelere desteğin 
merkezi oldu. 

İBB, bu şehrin tarihinde ilk 
kez çocuk kreşleriyle çocukların 
yanında oldu. 

Anneleri ücretsiz ulaşım im-
kanına kavuşturarak kadınla-
rın yanında oldu. 

Barınma krizinde açtığı 
yurtlarla, verdiği burslarla, 
istihdam ofisleriyle gençlerin 

yanında oldu. 
İBB Askıda Fatura ile daya-

nışma belediyeciliğinde dünya-
ya ilham oldu. 

İstanbul’da yeşil alanlar 
imara açılmak yerine yaşam 
vadilerine, kent ormanlarına 
dönüştürüldü. 

İstanbul’un altyapı sorunla-
rı çözülerek sel taşkınlarının su 
baskınlarının önüne geçildi.

İstanbul trafiğine metro 
ve raylı sistem yatırımlarıyla 
çözümler üretiliyor. 

Üstelik İBB,  bunları tüm 
engellemelere, baskılara, 
yasaklamalara rağmen gerçek-
leştiriyor.

İstanbul halkı vergilerinin 
karşılığını hizmet olarak alma-
ya devam ediyor.
“UYDURUK DAVALARINIZ 
BİZİ DURDURAMAZ”

Genel Başkanımız Sayın 
Kemal Kılıçdaroğlu’na uyduruk 
davalar açanlar…

İl Başkanımız Sn. Canan 
Kaftancıoğlu’na uyduruk dava-
larla siyaset yasağı getirenler...

Büyükşehir Belediye Başka-
nımız Sn. Ekrem İmamoğlu’na 
trajikomik davalarla siyaset ya-
sağı getirmeye çalışanlar şunu 
çok iyi bilmelidir: 

Baskılarınız, yasaklarınız, 
engellemeleriniz bizi durdura-
maz, yıldıramaz! Büyükşehir 
Belediye Başkanımızı durdura-
maz! 
BAŞARIMIZI PERÇİNLEYECEĞİZ

2019’da elde ettiğimiz tarihi 
İstanbul zaferimizi 2024’te 
yeniden perçinleyeceğiz. 

İstanbul’u yeniden kazana-
cağız. 

Meclis çoğunluğunu sağ-
layacağız. Tüm engellemeleri 
ortadan kaldıracağız. 

Bunu gerçekleştirmek için;
Örgüt yapımızı güçlendire-

ceğiz. 

Mahallelerin, gençlerin, 
kadınların sesi il başkanlığında 
her daim duyulacak. 

İl-ilçe başkanlıkları arasın-
daki iletişimi ve bağı güçlendi-
receğiz.

İlçe Başkanlığı makamını 
güçlendireceğiz.

İlçelerimizin maddi mane-
vi sorunlarına köklü ve kalıcı 
çözümler üreteceğiz.

Üye sayımızı katlayarak 
artıracağız. 

İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi ve İlçe Belediyelerimizle 
örnek olacak uyumlu bir süreç 
yöneteceğiz.

Bunu örgütümüzün tüm 
kademeleri ile, İlçe Başkan-
larımızla, Belediye Başkanla-
rımızla, Kadın Kollarımızla, 
Gençlik Kollarımızla, Meclis 
Üyelerimizle, Mahalle Birimle-
rimizle, tüm yönetim kadrola-
rımızla ‘’hep birlikte’’ gerçek-
leştireceğiz. 
“ÖZGÜR ÇELİK KİMİN 
ADAYI? DİYORLAR”

Sevgili İstanbullular,
Değerli basın mensupları
Kıymetli yol arkadaşlarım;
Bu duygu ve düşüncelerle, 

Cumhuriyetimizin ikinci yüzyı-
lında hep birlikte yakacağımız 
aydınlanma meşalesine destek 
olmak içim Cumhuriyet Halk 
Partisi İstanbul Başkanlığına 

adaylığımı açıklıyorum. 
İlçe Başkanlarımızın adayı-

yım! 
İl Delegelerimizin adayıyım! 
Kadın Kollarımızın adayı-

yım! 
Gençlik Kollarımızın adayı-

yım! 
Örgütümüzün adayıyım!
Geziye özgürlük diyenlerin 

adayıyım!
Berkin’imize, Ali İsmail 

Korkmaz’a adalet isteyenlerin 
adayıyım!

Tutuklu gazetecilere, 
siyasilere özgürlük diyenlerin 
adayıyım!

Doğa ve çevre katliamlarına 
dur diyenlerin adayıyım!

Baskıcı otoriter iktidar-
dan bunalmış, yeni, özgür ve 
demokratik bir hayat isteyen 
kesimlerin adayıyım!

Büyükşehir Belediye Başka-
nımızın adil, yeşil ve yaratıcı 
İstanbul yürüyüşüne destek 
olmak için adayım!

İlçe Belediyelerimizin 
başarılı çalışmalarına destek 
vermek için adayım! 

43 senedir iktidar olamamış 
partimizin makus talihini kıra-
rak çıkacağı iktidar yolculuğun-
da bir nefer olmak için adayım!

Demokratik Türkiye mü-
cadelemize omuz vermek için 
adayım! 

İkinci Yüzyıl’da 

Özgür Çelik, CHP İstanbul İl Başkanlığı için adaylığını 

açıkladı. CHP Bahçelievler ilçe Başkanı olan ve 25 ilçe

başkanının desteği ve önerisiyle CHP İstanbul İl Baş-

kanlığı’na aday olmaya karar verdiğini belirten Özgür

Çelik, 2024’teki yerel seçimleri işaret ederek 2019’daki

başarıyı perçinleyeceklerini ve bir dahaki genel seçimde

de Türkiye’nin iktidarını alacaklarını söyledi.

Özgür Çelik

Çelik iradeyle Özgürlüğe!
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Estetik, Plastik ve Rekonstrüktif 
Cerrahisi Uzmanı Dr. Mithat Ulay, 
burun estetiği ameliyatı hakkın-
da toplumda doğru sanılan hatalı 
bilgileri anlattı; önemli önerilerde 
bulundu!  
Burun ameliyatı şiddetli ağrı 
yapar. YANLIŞ! 

DOĞRUSU: Ameliyat sonrasında 
oluşan şişlik ve morluklar nedeniyle 
burun estetiği ameliyatının şiddetli 
ağrıya sebep olduğu düşünülüyor. 
Toplumdaki yaygın inanışın aksine, 
son yıllarda medikal ve teknolojik 
gelişmeler sayesinde Rinoplasti 
ameliyatından sonra ciddi bir ağrı 
sorunu yaşanmıyor. Dr. Mithat 
Ulay, “Ağrı, tamamen kişinin ağrı 
eşiğine bağlı bir histir. İlk günler-
de yaşanabilen sızlama tarzındaki 
ağrılar basit ağrı kesici ilaçlarla 
kolayca kontrol altına alınabiliyor” 
diyor.
Ödem ve morarma uzun süre 
geçmez. YANLIŞ!  

DOĞRUSU: Burun estetiği 
ameliyatlarında, gerekli durum-
larda kemiğe müdahale yapılıyor. 
İşlem sonrasında burunda ödem 
ile gözaltlarında morarma ve şişlik 
oluşabiliyor. Bu sorunlar kişinin cilt 
dokusuna bağlı olarak çoğunlukla 
ilk 1-2 haftada azalıyor. İyileşme 
sürecini hızlandırmak için özel bir 
diyet, morluk giderici krem, yüze 
düzenli olarak uygulanan buz kom-
presi ve vitamin takviyesi tavsiye 
ediliyor. 
Ameliyat sonrasında burun ucu 
zamanla düşer. YANLIŞ! 

DOĞRUSU: Aslında kişi ame-
liyat olsa da olmasa da zamanla 
yer çekimi nedeniyle burnun ucu 
doğal olarak düşmeye başlıyor. Dr. 
Mithat Ulay, “Ameliyatta burnun 
çatısı dediğimiz kıkırdak ve kemik 
dokusu aşırı alınırsa zamanla burun 
ucu düşer. İlk 3-4 haftada ödemden 
dolayı anlaşılmasa da ödem kaybo-
lunca, yetersiz kıkırdak ve kemik 
dokusu nedeniyle burun ucunun 
düştüğü fark ediliyor” diyor.

Tamponu çıkarmak çok acılı bir 
işlemdir. YANLIŞ!

DOĞRUSU: Burun estetiği yap-
tırmak isteyen kişileri en çok kor-
kutan şey, burun içine yerleştirilen 
tamponlar oluyor. Eskiden yağlı ve 
gazlı bezlerin burundan çıkarılması 
acı duyulan bir işlemdi. Son yıllarda 
ise burun anatomisine uygun ola-
rak geliştirilen ve nefes alınmasını 
mümkün kılan silikon tamponlar 
kullanılıyor. Bu tamponlar burnun 
içinde yaklaşık yedi gün kalıyor ve 
acıya yol açmadan kolaylıkla çıkarı-
labiliyorlar. 
Ameliyat sonrasında burun doğal 
durmaz. YANLIŞ!

DOĞRUSU: Estetik, Plastik ve 
Rekonstrüktif Cerrahisi Uzmanı Dr. 
Mithat Ulay, en iyi estetik ameli-
yatının dışarıdan fark edilmeyecek 
şekilde gerçekleştirilen ameliyat 
olduğuna işaret ederek, “Burun 
yüzümüzün ortasında yer alan bir 
organımız. Bu nedenle görünümü-
nün doğal olması gerekiyor. Önemli 
olan, yüze ve cilde uygun bir burun 
yapılmasıdır” diyor. 
Nefes alma problemi yaşanır. 
YANLIŞ! 

DOĞRUSU: Burunda kemik ve 
kıkırdak eğriliği ile burun eti, nefes 
alma probleminin başlıca nedenini 
oluşturuyor. Dolayısıyla Rinoplasti 
ameliyatı sadece estetik amaçlı ya-
pılmıyor; deviasyon gibi sorunların 
düzelmesine ve burun fonksiyonla-
rının sağlıklı bir şekilde çalışmasına 
da imkan sağlıyor. Ameliyatın ar-
dından burunda oluşan şişlik sonu-
cu yaşanan nefes alma problemi ise 
1-2 hafta sonra azalıyor. Burundaki
problemler giderildiği için hasta 
ameliyat sonrasında eskisinden çok 
daha rahat nefes alabiliyor. Tam 
iyileşme ise bir yıl sürüyor. 
Burun estetiği ileri yaşlarda 
yapılamaz. YANLIŞ! 

DOĞRUSU: Burun estetiği ameli-
yatı, tıbbi olarak gerekli olması ha-
linde ileri yaşlarda da yapılabiliyor. 

Burun estetiği hakkında
doğru sanılan 7 yanlış!

Acıbadem International Hastanesi Estetik, 
Plastik ve Rekonstrüktif Cerrahisi Uzmanı Dr. 

Mithat Ulay, Rinoplasti ameliyatının burnun dış 
görüntüsüne olan etkisinin yanı sıra nefes alma 
sorununa da çözüm sağladığına dikkat çekerek, 

“Günümüzde kişinin yüzüne, cildine ve kemik 
yapısına uygun olan ve estetik işlem yapıldığı 
anlaşılmayan sonuçlar elde edilebiliyor. Ame-

liyatlarda hastaların beklentileri de dikkate 
alınarak en doğal ve fonksiyonlarını yapan bir 
burun oluşturulabiliyor. Dolayısıyla hastaların 

Rinoplasti ile ilgili kaygıları varsa bunu hekim-
leriyle paylaşmaları önem taşıyor” diyor. 

SİGARA 
Kronik öksürüğün neden-

lerinin başında sigara içmek 
ve dumanına maruz kalmak 
geliyor. Öyle ki sigara içen kişi-
lAerde kronik öksürük görülme 
oranı hiç sigara kullanmayan 
veya sigarayı bırakmış kişiler-
den 3 kat daha fazla. Sigaranın 
kronik öksürüğe yol açmasının 
sebebi ise solunum yollarını 
tahriş etme özelliğine sahip 
olması.  Ancak öksürük aynı 
zamanda akciğer kanseri ve 
kronik obstrüktif akciğer hasta-
lıkları gibi ciddi sağlık sorun-
larından da kaynaklanabiliyor. 
Sigara kullanan kişilerin öksü-
rüğün sigara nedeniyle oluştu-
ğunu düşünmeleri altta yatan 
önemli hastalıkların tanısında 
gecikmeye yol açabiliyor. 
ASTIM

Astım kronik öksürük 
yakınmalarının ilk nedenleri 
arasında yer alıyor. Yapılan 
çalışmalara göre; astım her 100 
hastadan 57’sinde tek başına 
öksürük belirtisiyle başlı-
yor. Genellikle gece uykudan 
uyandırıyor veya sabaha doğru 
gelişiyor. Beraberinde nefes 
darlığı ve hışıltılı solunum gibi 
yakınmalar da görülebiliyor. 
GASTROÖSOFAGEAL REFLÜ 

Gastroösofageal reflü, 
yemek borusu ile mide arasın-
daki bölgede oluşan gevşeklik 
nedeniyle mide içeriğinin 
yemek borusuna geri kaçma-
sı olarak tanımlanıyor. Buna 
bağlı olarak hem ses tellerinde 
asit muhteviyatlı içeriğin tah-
rişe yola açması hem de gıda 
kırıntılarının istemsiz olarak 
akciğerlere kaçması sonucu 
kronik öksürük oluşuyor. 
SİNÜZİT

Sinüzit hastalığında oluşan 
geniz akıntısı da sıklıkla kronik 
öksürüğe neden olabiliyor. 
Zira, geniz akıntısının içinde 
yer alan bazı iltihabi maddeler 
boğazı tahriş ederek öksürüğü 
tetikleyebiliyor. Geniz akıntı-
sından kaynaklanan kronik 
öksürük genellikle geceleri ya-
tınca artıyor. Dr. Süha Alzafer, 
genizde oluşan akıntı geçme-
den öksürükle baş etmenin 
çoğu zaman mümkün olmadı-
ğına işaret ederek, “Dolayısıyla 
geniz akıntısı nedeniyle gelişen 
kronik öksürükte ilaçları uzun 
süre kullanmak gerekebiliyor” 
diyor. 
BRONŞEKTAZİ 

Kronik öksürük, geçirilmiş 
zatürre enfeksiyonları sonra-
sında bronşların genişlemesi ve 
deforme olmasıyla karakterize 
bir hastalık olan bronşektazi-
nin habercisi olabiliyor.  Dr. 
Süha Alzafer, bu hastalıkta 
kronik öksürüğün yanı sıra 
sürekli ve bol miktarda bal-
gam çıkarma sorununun da 
yaşandığını belirterek, “Ayrıca 
zaman zaman hayatı tehdit 
edici boyutlarda kanlı balgam 
görülebiliyor. Bu tabloya özel-
likle enfeksiyon eklendiğinde 
öksürük yakınması artıyor” 
diyor.   
BRONŞİT

Bronşit, akut ve kronik 
bronşit olmak üzere iki gruba 
ayrılıyor. Kronik öksürük daha 
çok kronik bronşit sebebiy-
le gelişiyor ve sıklıkla sigara 

içenlerde görülüyor. Özellikle 
sonbahar ve kış mevsiminde en 
az üç ay boyunca devam eden 
öksürük ile balgam yakınma-
ları kronik bronşit habercisi 
olabiliyor. Akut bronşitte ise 
öksürük çoğunlukla günler 
içinde geçiyor ve kronik öksürü-
ğe yol açmıyor. 
COVİD-19 

Sonbahar ve kış aylarında 
yaygın görülen nezle, grip ve 
Covid-19 gibi üst solunum yolu 
enfeksiyonları geçtikten sonra 
öksürük haftalarca sürebiliyor. 
Zeminde alerjik bir bünye varsa 
öksürüğün uzama olasılığı 
yükseliyor. 
TÜBERKÜLOZ

Kronik öksürük, en çok 
akciğeri etkileyen tüberkü-
lozun da belirtisi olabiliyor. 
Tüberküloz hastalığının yol 
açtığı kronik öksürüğe kanlı 
balgam, kilo kaybı, iştahsızlık 
ve gece terlemesi eşlik edebili-
yor. Göğüs Hastalıkları Uzmanı 
Dr. Süha Alzafer, tüberküloza 
bağlı kronik öksürüğü olan 
hastalarda tanının bir an önce 
konulması gerektiğini belirte-
rek, “Böylece hem hastalığın 
vücuda yayılma hem de top-
lumdaki diğer kişilere bulaşma 
riski azalıyor” diyor. 
KANSER

Üst solunum yolu ve akciğer 
kanserleri de kronik öksürüğe 
yol açan önemli hastalıklar 
arasında yer alıyor. Özellik-
le 40 yaşın üzerinde olan ve 
sigara içen hastaların nedeni 
bilinmeyen ve giderek artan 
öksürüklerde mutlaka hekime 
başvurmaları gerekiyor. Uzamış 
öksürüğe kanlı balgam, göğüs 
veya sırt ağrısı, iştahsızlık ve 
zayıflama gibi belirtiler de eşlik 
edebiliyor. 
İNTERSTİSYEL 
AKCİĞER HASTALIĞI 

Yeni tıp terminolojisinde 
‘diffuz parankimal’ akciğer 
hastalığı olarak da tanımlanan 
bu geniş hastalıklar grubunda 
akciğerler adeta ciltteki yara-
nın iyileşirken kabuk bağlama-
sı gibi bağ dokusu oluşumuyla 
sertleşiyorlar. Vücutta yeterince 
oksijen ve karbondioksit deği-
şimi olmayınca hastalarda kro-
nik öksürük ve hareketle artan 
nefes darlığı gelişebiliyor.  
 KALP YETMEZLİĞİ  

Kalp yetmezliği de başlı 
başına kronik öksürük nede-
ni olabiliyor. Bu hastalıkta, 
kalbin vücudumuzun gereksi-
nimini sağlayacak kadar kanı 
pompalayamaması nedeniyle 
akciğerlerde kan toplanıyor. 
Vücudumuz da akciğerde biri-
ken bu kanı öksürükle atmaya 
çalışıyor. Özellikle geceleri 
yattıktan sonra gelişen, ayağa 
kalkınca veya oturunca hafifle-
yen, bazen beraberinde hırıl-
tılı solunum ve pembe renkli 
balgamın da eşlik ettiği kronik 
öksürük kalp yetmezliğine 
işaret edebiliyor. 
BUŞON

Kulaklarda öksürük reflek-
sinin uyarıldığı alanlar olduğu 
için buşon, yani kulak kiri 
de bazen kronik öksürüğe yol 
açabiliyor. Kulak kirinin temiz-
lenmesi sonrasında öksürük 
genellikle geçiyor. 

İnatçı öksürüğün 
12 önemli nedeni! 
Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr. Süfa Alzafer, kro-
nik öksürüğe yol açan etkenleri anlattı; önemli 

öneriler ve uyarılarda bulundu! 

Üsküdar Üniversitesi 
NPİSTANBUL Hastanesi 
Uzman Klinik Psikolog İhsan 
Öztekin, günlük hayatın 
koşturmacası ve stresi içeri-
sinde insanın, kendisi ile baş 
başa kalma isteğinin arttığı-
nı ve hatta bunun bir ihtiyaç 
haline geldiğini söyledi.

Günümüz şartlarının, 
mutlu ve huzurlu bir yaşam-
dan çok başarı odaklı bir 
yaşamı zorladığını da dile 
getiren Öztekin, şöyle devam 
etti:

“Daha iyi bir eğitim, 
daha iyi bir iş, daha iyi bir 
kariyer. Hep daha fazlası, 
hep daha yukarıya. Hiç 
bitmeyen hedefler, sorum-
luluklar, hayaller. Zaman ile 
yarışmak, rekabet ortamın-
da diğer insanlar ile devamlı 
bir yarış halinde olmak. 

Bu bitmek bilmeyen 
koşturmaca insanı yıpratır, 
yorar. Bedensel ve psikolojik 
olarak tüketir. Burada yapıl-
ması gereken, bu tükenme 
sürecine girmeden, kendini 
bu çok hızlı dönen yaşam 
çarkının döngüsünden 
kurtararak, ‘kendine, kendin 
ile baş başa kalma fırsatı’ 
vererek dışsal yolculuktan 
içsel yolculuğa geçiş sağla-
maktır.” 
TEK BAŞINA YAŞAM

Uzman Klinik Psikolog 
İhsan Öztekin, toplumdan 
izole bir şekilde tek başına 
bir yaşam sürmek olarak 
tanımlanan ‘inziva’ya dikkat 
çekerek, inzivanın aynı 
zamanda manevi ve spiritüel 
amaç da taşıyabileceğine 
vurgu yaptı. 

Öztekin, Budizm’de, tek 
tanrılı dinlerde, tasavvufi 

ekollerde inzivaya 
çekilmeye sıkça rast-
landığını ifade ede-
rek, şunları söyledi:

“Tabii dini 
temelde inzivanın 
amacı dünyadan ve 
insanlardan uzakla-
şarak ruh ile beden, 
madde ile mana, 
dünya ile ahiret 
arasındaki dengeyi 
sağlayıp, yaratıcıya 
daha yakın olmak, 
ilişkiyi daha derin-
leştirmek amaçlıdır. 
Belli zaman dilimin-
de ve belli kurallar 
içerisinde gerçekleş-
tirilir ve sonlandırı-
lır. Amaç, ömrünün sonuna 
kadar dünyadan ve insanlar-
dan uzak bir yaşam değildir. 
Bu durum dini açıdan da 
istenilen bir durum değildir. 
Değerli olan, halkın içerisin-
de yaşarken iyi kul olmayı 
becerebilmektir.”
SAĞLIĞI KORUYABİLMEK 
İÇİN İNZİVA

İnzivanın bugünkü 
yaşamda dini ritüellerden 
farklı olarak uygulanma 
amaçlarına değinen Özte-
kin, “İnsanlar belirli bir süre 
yaşamın yıpratıcı, yorucu, 
günlük ve yoğun çalışmala-
rından uzaklaşarak, beden-
sel ve psikolojik sağlıklarını 
koruyabilmek, enerjilerini 
tekrar toparlayıp yaşamla-
rını güçlü bir şekilde devam 
ettirmeye çalışıyor.” dedi.

Bu amaçla gruplara 
yönelik birçok organizasyon 
da düzenlendiğini belirten 
Öztekin, kişiye özel nefes 
analizi, doğru ve doğal nefes 

teknikleri gibi nefes tera-
pileri, uzmanlar eşliğinde 
resim, müzik, dans, heykel, 
tiyatro ve el sanatları gibi 
sanat terapileri , yetişkin-
lere yönelik, içsel yolculuk, 
zihin-beden bütünlüğünü 
ele alan oyun terapileri, şim-
diki zaman farkındalığı ve 
anda kalabilmek için yapılan 
mindfulness uygulamaları, 
yoga inzivaları, meditasyon, 
şamanik inzivalar, reiki, 
bioenerji, theta healing, tai 
chi gibi enerji çalışmaları, 
detoks kampları ve doğa 
yürüyüşlerini örnek olarak 
gösterdi.
TOPLUM İLE ARAMIZDAKİ 
BAĞLANTIYI DAHA SAĞLIKLI 
BİR ŞEKİLDE KURMAMIZ 
ÖNEMLİ

Uzman Klinik Psikolog 
İhsan Öztekin, bugünkü 
yaşamın en önemli ve etkili 
faktörü olan uyaran ve uyarı-
cıların, bireylere ne yapması 
gerektiğini devamlı hatır-
latıp dayattığını anlatarak, 

sözlerini şöyle tamamladı:
“Bombardımana tutulan 

bilinçaltımız açık ve örtülü 
mesajlar ile dolup taşar. Bu 
durum, kendimizden geriye 
kalanı görmemizi zorlaştırır. 
İşte tam bu noktada inziva 
gerekli ve yararlıdır. Bir adım 
geriye çekilerek toplum ile 
aramıza mesafe koymak, 
açık bir zihin ile toplumun 
gürültüsünden uzaklaşarak 
derinlerde gömülü kalan 
ve gün yüzüne çıkamayan 
benliğimizi canlandırır. Aynı 
zamanda toplum ile aramız-
daki bağlantıyı daha sağ-
lıklı bir şekilde kurmamıza 
olanak sağlar.

İnzivaya çekilmenin 
zaman ve mekan bağlamın-
da kriterleri bireyden bireye 
farlılık gösterir. Kişilik yapı-
sına ve yaşam şartlarına göre 
gereksinimler, olanaklar ve 
kapasiteler değişebiliyor. Bi-
reyi bir çok yönden geliştirip, 
pratik anlamda iyi gelecek 
olan inzivayı fazla uzun tut-
mamanızı öneririz.”

Uzman Psikolog Öztekin: Kendine, 
kendin ile baş başa kalma fırsatı ver
Daha iyi bir eğitim, daha iyi bir iş, daha iyi bir kariyer gibi bitmek bilmeyen koşturmacanın insanı yıpratıp yorduğu-
nu dile getiren Uzman Klinik Psikolog İhsan Öztekin, tükenme sürecine girmeden, kişinin kendini bu çok hızlı dönen 
yaşam çarkının döngüsünden kurtararak, ‘kendine, kendin ile baş başa kalma fırsatı’ vermenin önemine işaret etti.

Memorial Şişli Hastanesi Kulak Burun Boğaz Hasta-
lıkları Bölümü’nden Doç. Dr. Selçuk Güneş, tükürük 
bezleri tümörleri hakkında bilgi verdi.

 TÜKÜRÜK BEZİNİN SALGILADIĞI 
TÜKÜRÜK DİŞ SAĞLIĞINIZI DA KORUYOR
Tükürük bezleri baş boyun bölgesine yerleşmiş 
konuşma, tat alma, sindirime yardımcı olan ve ağız ile 
yutak bölgesinin nemliliğini sağlayan sıvılar salgılayan 
bezlerdir. Tükürük bezleri minör ve majör tükürük 
bezleri olarak ikiye ayrılmaktadır. Minör tükürük bez-
leri ağız içi, yutak ve gırtlağın üst bölgesinde yaygın 
halde bulunan ve sayıları 700 ile 1000 arasında olan 
bezlerdir. Majör tükürük bezleri ise ağız tabanı ve 
yanakta iki taraflı yerleşmiş olan 6 adet büyük bezden 
oluşmaktadır. Tüm bu bezlerin salgıları sadece sindi-
rime yardımcı olmaz aynı zamanda ağız ve diş sağlığı 
için gerekli önemli görevleri bulunmaktadır.

YÜZ SİNİRİ DE TÜKÜRÜK 
BEZLERİNİN İÇİNDEN GEÇER
Tükürük bezlerinin en büyüğü her iki yanakta yer 
alan parotis bezidir. Bu bezi diğerlerinden ayıran en 
önemli özellik içinden mimik kaslarını hareket ettiren 
yüz sinirinin (nervus fasialis) geçmesidir. Diğer bir 
majör tükürük bezi ise submandibuler bezdir. Bu bez 
çene altında yer alır. İki önemli özelliği vardır. Birincisi 
hemen üzerinden yüz sinirinin alt dudağı hareket 
ettiren sinirinin geçmesi diğer bir özelliği ise en sık taş 
oluşumu görülen bez olmasıdır. Üçüncü sıradaki majör 
tükürük bezi sublingual bezdir. Sublingual bezler dil 
altında yer alır ve diğer iki tükürük bezinden farklı 
olarak birçok kanalla ağız içine tükürük salgılar. Diğer 
iki bezde ise salgı tek bir kanalla ağız içine iletilir. Bu 
üç çift büyük tükürük bezlerinin dışında ağız içi yutağı 
kaplayan minör tükürük bezlerimiz vardır. Bu bezler 
ağız ve yutak bölgesini örten dokunun içinde yerleşen 
mikroskobik boyuttaki bezlerdir, temel görevleri bu 
bölgelerin nemliliğini sağlamaktır.

TÜKÜRÜK BEZİ TÜMÖRÜNE 

NEDENİ; SİGARA
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Gençliğin ve sporun şehri Başakşe-
hir’de 2017 yılında hayata geçirilen Ba-
şakşehir Gençlik Oyunları’nda heyecan 
kaldığı yerden devam edecek. İstanbul 
Valiliği, Başakşehir Belediyesi, İstanbul 
İl Milli Eğitim Müdürlüğü ile İstanbul 
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü iş birli-
ğiyle düzenlenen Türkiye’nin en büyük 
gençlik ve spor organizasyonunda geri 
sayım başladı. Başakşehir Belediyesi’n-
de düzenlenen İstanbul Gençlik Oyunla-
rı Tanıtım Toplantısı’na Gençlik ve Spor 
Bakanı Dr. Osman Aşkın Bak’ın yanı 
sıra İstanbul Valisi Davut Gül, Başak-
şehir Kaymakamı Uğur Turan, Başak-
şehir Belediye Başkanı Yasin Kartoğlu 
ve çok sayıda davetli katıldı. Program 
İstanbul Gençlik Oyunları için hazırla-
nan tanıtım videosu ile başladı. Büyük 
beğeni toplayan video konuklar tarafın-
dan uzun süre alkışlandı. Başakşehir 
Belediye Başkanı Yasin Kartoğlu, 4 farklı 
kategoride ve 34 branşta gerçekleştirile-
cek oyunlara 155 binden fazla öğrenci-
nin katılmasını beklediklerini söyledi.
BAK: İSTANBUL GENÇLİK
OYUNLARI’NIN TAKİPÇİSİYİZ

İstanbul Gençlik Oyunları’nı yakın-
dan takip ettiğini ifade eden Gençlik 
ve Spor Bakanı Dr. Osman Aşkın Bak, 
“Başlangıcından bu yana büyüyen ve 
gelişen bu projenin her zaman yanın-
dayız. Ülkemiz genç bir nüfusa sahip. 
Gençlerimiz sporu çok seviyor ve sporla 
iç içe. Spor ve tesis altyapımız çok güçlü. 
Avrupa’nın en genç tesislerine sahibiz. 
Bu da bizi ön plana çıkartıyor. İstan-
bul Gençlik Oyunları’na geçen yıl 155 
bin genç katılım sağladı. Bu güçlü bir 
organizasyon olduğu anlamına geli-
yor. Başakşehir Belediye Başkanı Yasin 
Kartoğlu ve ekibini tebrik ediyorum. 
Yarışmaya katılan gençlerimize başarı-
lar diliyorum. İstanbul Gençlik Oyunları 
hayırlı olsun.” şeklinde konuştu.
KARTOĞLU: 2 MİLYON
GENCİMİZE ULAŞTIK

Konuşmasına geçen yılın değerlen-
dirmesini yaparak başlayan Başakşehir 
Belediye Başkanı Yasin Kartoğlu, “Finali 
yaptığımız mayıs ayından bu yana İs-
tanbul gençliği ve oyunlarımız için neler 
yapabiliriz üzerine yoğun mesai harca-
dık. Geçen yıl oyunlarımıza Anadolu Ya-
kası’ndaki ilçelerimizi de dâhil ettik ve 
müthiş bir katılım sağladık.854 okulu-
muzdan 155 bin 543 gencimizle katılım 
rekoru kırdık. 19 bin 339 gencimizin 
katılımıyla dünyanın en büyük paintball 
turnuvasını gerçekleştirmenin mutlulu-
ğunu hep birlikte yaşadık. Turnuvaların 
sonunda 617 final töreni düzenledikle-
rini ve şampiyonlara 759 kupa verdik. 
Bunca rekorla yetinmedik, oyunlarımız 
için özel hazırladığımız otobüsümüzle 
39 ilçemizin tümünde yaptığımız okul 
ziyaretlerinde 2 milyon gencimize ulaş-
mayı başardık. Yeniden İstanbul Gençlik 
Oyunları ateşini İstanbul’da yeniden 
yakıyoruz.” ifadelerini kullandı.  

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İstanbul’a spor
Başakşehir’den

yayılacak
Başakşehir Belediyesi tarafından hayata ge-
çirilen İstanbul Gençlik Oyunları’nın heyeca-
nı, bu yıl da İstanbul’un 39 ilçesini saracak. 

9 EKİM’DE BAŞLAYACAK
Gençlik ve Spor Bakanı Dr. 

Osman Aşkın Bak, İstanbul Va-
lisi Davut Gül ve Başakşehir Be-
lediye Başkanı Yasin Kartoğlu, 
program öncesi İstanbul Gençlik 
Oyunları’nda unutulmaz an-
ların yer aldığı fotoğraf karele-
rinden oluşan dijital sergiyi de 
gezdi. İstanbul Gençlik Oyun-
ları’nda kayıtlar 25 Eylül’den 
itibaren yapılacak. Heyecan ve 
mücadele oyunlar ise 9 Ekim’de 
başlayacak.

Maltepeli sporcu 
İrem Sönmez, Maltepe 
Belediyesi’nce adına 
yönelik şiddete dikkat 
çekmek amacıyla düzen-
lenen etkinlikte denizde 
24 saat aralıksız kulaç 
attı. Bu açıdan bir rekora 
da imza atan Sönmez’i 
karşılayan Belediye 
Başkanı Kılıç, “İrem ho-
camız 24 saattir Maltepe 
sahilde aralıksız yüzerek 
hem şiddete, hem de 
kadın şiddetine karşı bir 
duyarlılık uyandırmak 
amacıyla çok önemli bir 
rekorun altına imza attı. 
Rekor diyorum, çünkü 
ilk defa Türkiye’de 24 
saat aralıksız olarak yü-
zen tek sporcumuz İrem 
hocamızı bir kere daha 
kutluyorum.” dedi.
24 SAAT ARALIKSIZ 
YÜZDÜ

Maltepe Belediyesi, 
kadına yönelik şiddete 
dikkat çekmek amacıyla 
“Kadına Şiddete Meydan 
Okuyoruz” sloganıyla 
24 saat süren bir etkin-
liğe imza attı. Maltepe 
Belediyesi Spor İşleri Mü-
dürlüğü’nce düzenlenen 
etkinlikte 39 yaşındaki 
Maltepeli sporcu İrem 
Sönmez, 24 saat aralık-
sız yüzdü. Sönmez’e et-
kinliği başlamadan önce 
“Kadına Yönelik Şiddete 
Hayır” pankartı taşıyan 
vatandaşlar ve yakınları 
da destek verdi. Sönmez, 
İdealtepe mendirek iç 
kısmından denizde 500 
metre gidip 500 metre 
dönüş sağladı. Etkinlik-
te sporcuya doktor, am-

bulans ve cankurtaranlar 
eşlik etti. 
SÖNMEZ: KADINA 
ŞİDDETE MEYDAN 
OKUYORUM

Aktif olarak do-
kuz yıldır ferdi sporcu 
olduğunu belirten İrem 
Sönmez “Bugün burada 
sadece kadınlara karşı 
değil şiddetin her türlü-
süne karşı durmak için 
Maltepe Belediyesi’nin 
destekleriyle tam 24 saat 
aralıksız yüzerek şiddete 
karşı meydan okudum. 
Maltepe Belediyesi’ne 
destekleri için teşekkür 
ederim.” dedi. 
KILIÇ: ‘KADINA ŞİDDETE 
SON VERİLMESİNİ 
İSTİYORUZ’

Etkinliğin tamam-
lanmasının ardından 
sporcuyu karşılayıp 
tebrik eden Belediye 
Başkanı Ali Kılıç ise, 
“Ülkemizde her gün yeni 
bir şiddet olayıyla karşı 
karşıya kalıyoruz. Mal-
tepeli sporcumuz İrem 
hocamız tam 24 saattir 
Maltepe sahilde aralıksız 
yüzerek hem şiddete, 
hem de kadın şiddeti-
ne karşı bir duyarlılık 
uyandırmak amacıyla 
çok önemli bir rekorun 
altına imza attı. Rekor 
diyorum, çünkü ilk defa 
Türkiye’de 24 saat ara-
lıksız olarak yüzen tek 
sporcumuz İrem hocamı-
zı bir kere daha kutluyo-
rum.” dedi. 

KENT YAŞAM 
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24 saat aralıksız
yüzerek kadına 
şiddete meydan 

okudu!

18-24 Eylül tarihleri ara-
sında gerçekleşen 36. Ahilik 
Haftası kutlamaları her yıl 
olduğu gibi bu yıl da Beylik-
düzü Belediyesi ve Beylikdü-
zü Esnaf ve Sanatkârlar Der-
neği iş birliğiyle gerçekleşti. 
Belediye binası bahçesinde 
bulunan Atatürk Anıtı’nda 
çelenk sunma töreniyle baş-
layan etkinliğe; Beylikdüzü 
Belediyesi 1.Başkanvekili 
Serdal Mumcu, Beylikdüzü 
Esnaf ve Sanatkârlar Derneği 
Başkanı Nuran Gözoğlu, Bey-
likdüzü Esnaf ve Sanatkârlar 
Derneği Danışma Kurulu 
Başkanı Cengiz Ataseven, 
Beylikdüzü Kent Konseyi 
Başkanı Elif Necla Türkoğlu, 
meclis üyeleri, muhtarlar ve 
Beylikdüzü esnafı katıldı. 
GELENEK BEYLİKDÜZÜ’NDE 
YAŞATILDI

Esnaflığın ticari mües-
seseden ziyade çok eskilere 
dayalı Anadolu kültürünün 
yansıması olduğunu belirten 
Serdal Mumcu ise “Ahilik 
sadece ve sadece Anadolu’ya 
has ve dünyada başka hiçbir 
bir yerde bulunmayan tama-
men buraya ait bir kültürdür. 
Günümüzde ekonomik ya da 
sosyal anlamda bu ihtiya-
cın ne kadar çok olduğunu 
hepimiz biliyoruz. Ahilik 
kültürünün bu topraklarda 
tekrar yeşermesini temen-
ni ediyor, Ahilik Haftası’nı 
içtenlikle kutluyorum” ifa-
delerini kullandı. Program-
daki konuşmasında Ahilik 
Haftası ve kültürü hakkında 
bilgiler paylaşan Beylikdüzü 
Esnaf ve Sanatkârlar Derneği 
Başkanı Nuran Gözoğlu ise, 
“Ahilik yaşatılması gereken 
bir kurum, bir müessesedir. 
Anadolu’da birlik ve beraber-
liğin, refahın sağlanmasıdır. 
Esnaf ve sanatkârlarımız 
başta olmak üzere bütün 
vatandaşlarımızın Ahilik 

Haftası’nı kutluyorum” şek-
linde konuştu. Konuşmaların 
ardından Ahilik geleneği 
olan “Şed Kuşanma” töreni 
gerçekleşirken, bölge esnafı-
na teşekkür plaketleri verildi.
ÇALIK, AHİ PİLAVI DAĞITTI

Dayanışma, paylaşma ve 
birliğin sembolü olan Ahilik 
Haftası kapsamında ayrıca 
Hz. Osman Zinnureyn Cami-
si’nde vatandaşlara Ahi Pilavı 
ikramı yapıldı. Cuma namazı 
sonrası cemaatle bir araya 
gelerek Ahi Pilavı ikramında 
bulunan Beylikdüzü Beledi-
ye Başkanı Mehmet Murat 
Çalık, “Ahilik geleneğinin 
devam ettirilmesi son derece 
önemli. İnşallah memleke-
tin her noktasında dostluk, 
sevgi ve kardeşlik daim olur. 
Bizleri bir araya getirdiği için 
Beylikdüzü Esnaf ve Sanat-
kârlar Derneği ve emeği ge-
çen herkese teşekkür ediyor 
ve Ahi Pilavının şifa olmasını 
diliyorum” şeklinde konuş-
tu. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Beylikdüzü ‘Ahilik 
Haftası’nı unutmadı

36. Ahilik Haftası kutlamaları her yıl olduğu gibi bu yıl da Beylikdüzü Bele-
diyesi ve Beylikdüzü Esnaf ve Sanatkârlar Derneği iş birliğiyle gerçekleşti.

Kadıköy Beledi-
yesi’nin düzenlediği 
Çizgi Festivali, 22-23-24 
Eylül tarihleri arasın-
da Yoğurtçu Parkı’nda 
sanat severleri ağırladı. 
Birçok yayınevi, dernek 
ve platformun katıldığı 
festival, üç gün boyunca 
saat 13.00-21.00 arasın-
da ziyaret edildildi.

Festival alanında 
kurulan stantlarda 
çizgi roman ve karikatür 
dergileri de okurları ile 
buluştu. 
ÇOCUKLAR VE 
YETİŞKİNLER İÇİN 
ATÖLYELER

Kadıköy Çizgi Festiva-
li’nde çocuklar, gençler 
ve yetişkinler için de bir-
birinden renkli atölyeler 
hazırlandı. Dernekler ve 

yayınevleri tarafından 
gerçekleştirildi ve festival 
boyunca sürecek atölye-
lere kayıtlar stantlarda 
yapıldı.
DOLU DOLU FESTİVAL

Absürt mizahıyla ka-
rikatür severlerin büyük 
beğenisi kazanan ünlü 
karikatürist Emrah Ablak 
da Kadıköy Çizgi Festi-
vali’ne çizgi severlerle 
buluştu. 

Festivalin imza 
günleri bölümünde ise 
Desen Yayınları, Ka-
rakarga, Baobab, Çizgi 
Roman Okurları Derneği, 
İllüstratörler Platformu, 
Marmara Çizgi, Para-
lel Evren, Tekir Kitap, 
Kırmızı Kedi’nin ünlü 
çizerleri sanat severlerle 
buluştu.

ÇİZGİ ROMAN
MEZATI VE SERGİ

Festivalin son günün-
de Çizgi Roman Okurları 
Derneği’nin 15.00 - 18.00 
saatleri arasında yapılan 
mezatta sunumları Altan 
Biçen, Güngör Uzun 
ve Hüsnü Çoruk yaptı, 
moderatörlüğü de Emre 
Demirkol üstlendi.

Çizgi Roman Okurları 
Derneği’nin düzenlediği 
“Çizgi Romanı Yaşatanlar 
”sergisi, İllüstratörler 
Platformu’nun düzenle-
diği “Gelecek Gençlerin 
Karma Sergisi-2” sergisi, 
son olarak Karikatürcüler 
Derneği tarafından hazır-
lanan, “Ustalar Kuşağı: 
50’ler” festival boyunca 
ziyaretçilerini ağırladı. 
KENT YAŞAM HABER 

Kadıköy’ün zengin festival çizgisi

Kadıköy Çizgi Festivali, 22 Eylül’de Kadıköy Yoğurtçu 
Parkı’nda başladı. Festival; çizer söyleşilerinden canlı 

çizimlere, sergilerden mezatlara, imza günlerinden 
film gösterimlerine kadar birbirinden renkli etkinlik-

lerle 24 Eylül’e kadar devam etti.
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